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TIP-TOP AVTOMOBILI d.o.o
• PRODAJA KVALITETNIH RABLJENIH VOZIL 11LETNIM JAMSTVOM
• TAKOJŠNJI GOTOVINSKI ODKUP VAŠEGA RABLJENEGA VOZILA
• POSREDOVANJE PRI FINANCIRANJU VSEH VRST VOZIL ZA PRAVNE 
IN FIZIČNE OSEBE • PUČKO M POLOŽNICE OD 1 - 7 LET

• RENTA-CAR

i&tšLdober občutekP.E. Leme ulica 1 070 633 633 tlptop.avtomobllieimall.com
3230 Šentjur 0820 583 62 www.ttp-top-avtomoblll.il



Smo vir informacij (zberemo, izberemo, dostavimo!), graditelj skupnosti (povezujemo!), so-ustvarjalec skupne prihodnosti (razumemo!).

Z vami so NOVICE že 25 let, ROGAŠKE NOVICE 24 let, CELJAN 16 let, BISTRIŠKE NOVICE 15 let, ŠENTJURSKE NOVICE 22 let, RADIO ROGLA pa 18 let. 

Za nas so lokalni ljudje in dogodki pomembni! Prepričani smo, da tudi za vas. Obrnite se na nas!

rogla
Radio Rogla Slovenske Konjice - Novice d.o.o., 

Škalska 7,

3210 Slovenske Konjice 

Telefon 03 757 4510 

Faks 03 757 45 21 

Email: novice-radiorogla@siol.net 

Prometni center: 041 400 440 

Odgovorna urednica: Valerija Mota In 

Glasbeni urednik: Vojko Gačnikar

Škalska 7, Romihova 77, Zdraviliški trg 1, Mikbšičeva 5, Drofenikova ulica 15, Skupni internetni portal

3210 Slovenske Konjice 2310 Slov. Bistrica 3250 Rogaška Slatina 3000 Celje 3230 Šentjur vseh časopisov.

Telefon 03 757 4510 Telefon 02 843 0180 Telefon 03 81919 26 Telefon 03 42816 60 Telefon 03 620 02 52 Email: portal@nov ice.si

Faks 03 757 45 21 Telefaks 02 843 0181 Telefaks 03 81919 27 Telefaks 03 42816 65 Telefaks 03 620 02 53 www.novice.si

Email: novice- radbrogla@siol.net Email: bistriske.novice@nov ice.si Email: tajnistvo@rogaskencvice.si Email: info@celjan.si Email: urednistvo@sentjurskencvice.si

Odgovorni urednik: Odgovorna urednica: Odgovorni urednik: Odgovorni urednik:

Aleš Mrzdovnik Bojana Petelinšek Jože Strniša Nejc Mihelak
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TELEČJE STEGNO 
■ZREZKI 28%CENEJE

SAMO 9,98 EUR/KG
JUNECJA

PRŠA
SAMO :»,<)y 

EUR/KG

ŠTAJERSKI IN 
LJUBLJANSKI 

PANIRANI 
ZREZKI

SAMO 2,40 EUR ZA 
6KOM

PREK.
SV. KOSTI

SAMO
0,98 EUR/KG

RAZLIČNE 
VRSTE SALAM 400G

SAMO
1,20 EUR ZA KOM

^ 5
I mesi

1udi SVEŽA TELETINA!

KUPUJTE DOBRO IN POCENI, KUPUJTE V MESNICAH FINGUŠT.

7-ri rf °BRAMA REBRA 
MESAr f'rlELEČJE IN jUNEČJE

- KOSTI SAMO 1,96€/KG! 
^J_jM<DAN TUDI SVEŽA TEL ritma t

www.fingust.si

SLOVENSKA BISTRICA, LJUBLJANSKA CESTA 19, Tel.: 02/84-31-290 
PRAGERSKO, SPODNJI GAJ PRI PRAGERSKEM 9, Tel.: 02/80-39-150 

_______________ CELJE, CESTA NA OSTROŽNO 22. Tel.: 03/49-27-130

O
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DR. NEJC JELEN, SPREJEM PRI 
PREDSEDNIKU DRŽAVE

SPLETNA ANKETA

Ste strankarsko 
opredeljeni?

www.novice.si

novice | nepreslisano

Si

»Strpnost je modrost. Ne prenaša 
se z generacije na generacijo z geni. 
V veliki merfsmo vselej znova sami 
odgovorni za to, ali sl Jo privzgojimo 

ali pa ne. Strpnost le naša izbira. 
Strpnost je najvišja umetnost življenja 

med ljudmi In življenja v sožitju.«
Predsednik Republike Slovenije Borut 
Pahor ob obisku šentjurske delegacije

Uvodnik

iz Dobja

HVALNICA OB 
DNEVU ŽENA
Žene in dekleta,
ve up ste novih dni
nikoli ni bila dovolj vam zahvala peta
za ljubezen vašo, delo in skrbi!

Zato blagruje naj vas Zemlja sveta, 
ki ste ji posvetile dokaj dni, da kruh 
rodi.
Blagruje naj vas zlato Sonce luč sveta, 
ki lepoto vašo greje, komu brez vas 
sijalo bi?

Blagor človeku, ki dih ženske iz njega 
moškega naredi.
Blagor možu, ki mu žena zlata, 
po srcu lepa, po duši bogata 
zvesto ob strani stoji.

Blagor rožam, ki jih neguje skrbna
ženska dlan,
da v cvetju dom dehti.
Blagor slovenskim pesmim, ki jih ne
žen ženski glas prepeva, 
da jih srce ne pozabi.

Blagor družini, nad katero ljubezen 
materina bdi,
da ogenj ljubezni v ognjišču doma
čem greje, gori.

Blagor domačiji, kjer zvečer luč na 
oknih gori.
Kjer ženske ni, luč na oknih ugaša, 
v srcih ugaša up prihodnjih dni.

Blagor domovini,
ki ji žena vrla mati hčere zale,
sinove junake rodi.

Žene in dekleta,
za vaš praznik srčna želja se glasi: 
naj zdravje vam uspeva, 
naj sreča vam cveti, 
naj vas pomlad cvetoča 
še mnogokrat razveseli!
Ve up ste novih dni!

novice

ŽENSKE O ŽENSKAH

Kakšna sta položaj in vloga Šentjurčanke?

Ženske. Ob dnevu žena smo 
Šentjurčanke povabili k razmi
šljanju o njihovem položaju. 
Neenakost. Kljub velikemu 
napredku se neenakosti med 
spoloma še vedno ohranjajo.
» Piše: Nina Krobat

Vsako leto ob mednarodnem dnevu žena različ
ne organizacije bolj kot sicer opozarjajo na položaj 
žensk v sodobni slovenski družbi. V sklopu pro
jekta 'Uravnotežimo odnose moči med spoloma', 
ki ga izvaja Ministrstvo za delo, družino, socialne 
zadeve in enake možnosti, ugotavljajo, da se kljub 
velikemu napredku neenakosti med ženskami in 
moškimi še vedno ohranjajo. Na večini podro
čij zasebnega in družbenega življenja so ženske 
namreč pogosteje v slabšem položaju kot moški.

Tako je med brezposelnimi več žensk, ženske 
opravijo več neplačanega gospodinjskega dela, več 
časa namenijo skrbi za otroke, za svoje delo pre
jemajo nižje plačilo in nižje pokojnine, pogosteje 
so žrtve nasilja v partnerskih odnosih in pogosteje 
so izpostavljene revščini, manj žensk je na mestih 
odločanja v gospodarstvu, manj sodelujejo v pro
cesih političnega odločanja ...

Tri občanke Šentjurja smo povabili k razmišlja
nju o položaju in vlogi sodobnih žensk.

Otroke je bolje imeti mlad
»Biti ženska zame pomeni, da najprej ceni sa

ma sebe, svoje delo, je dobro organizirana, ima 
pomoč družinskih članov, predvsem partnerja, in 
zna nagraditi sebe, svoje najdražje,« pravi Marica 
Kamplet, učiteljica.

V življenju ženske je obdobje, ki ga mora posve
titi družini, otrokom, pri tem je najbolj pomemben 
dogovor med partnerjema, sodelovanje pri vzgoji, 
pomoč pri gospodinjskih opravilih. Sama menim, 
daje bolje imeti otroke mlad, otroci hitro zrastejo, 
tako ima ženska v najboljših letih še vedno čas za 
kariero. Vesela sem, da sem v zrelih letih, da sem 
imela otroka mlada, pa čeprav sem s svojimi učen
ci hodila na roditeljske sestanke mlajšega sina.

Nikoli v življenju nisem naletela na manj
vrednostno oceno, tega ne zmoreš, ker si ženska- 
Velikokrat razmišljam o mladih, ki bi, po mojem 
prepričanju, že morale biti mame, same pa na to 
niti pomislijo ne. Tudi sama sem imela sina kot 
študentka, brez diplome, zaposlitve, v časih, ki ni
so bili nič boljši kot današnji, le naša pričakovanja, 
zahteve so bile manjše.«

Ženske si želimo najboljših izidov
Marjana Metličar, načelnica upravne enote: 

»Na podlagi izkušenj lahko povem, da se je po
ložaj žensk v zadnjih desetih letih zelo spremenil- 
Ne glede na leta se ženske pogumno, aktivno in 
uspešno vključujemo več ali manj na vseh pod
ročjih družbenega življenja. Vendar kljub temu je 
na določenih področjih še mogoče zaznati razlike.

Glede na to, da sem zaposlena v 
državni upravi, je moja osebna oce
na, da na tem delovnem področju 
v osnovi ni razlik; pravna podlaga 
glede določitve plače, število dni 
dopusta, delovnega časa, pogojev 
napredovanja je tista osnova, ki je 
ne glede na spol za vse enaka.

Zelo rada delam z ljudmi. Opažam, 
da ženske želimo vse stvari izpeljati 
kar se da uspešno, tako v službi ka
kor tudi doma v krogu svoje družine. 
Osnova za vse to je naša intuicija, 
vztrajnost, potrpežljivost ... Skrat
ka želimo si, da bi se za vse izteklo 
najboljše. Pomembno vlogo in ključ 
do uspeha imajo tudi naši partnerji, 
otroci, starši, kakor tudi naši dedki in 
babice in okolje, v katerem živimo.

Vsi vemo, da so reden vir zapo
slitve, pravično in spodobno pla
čilo za delo tisti osnovni pogoji, 
ki omogočajo vsem nam v družbi 
spodobno preživetje, vse to pa vpli- 
va ne glede na spol in starost na 
osebno zadovoljstvo in globalno na 
zdrav in uspešen razvoj družbe kot 
celote. Vsega navedenega želim v 
čim večji meri vsem v naši družbi.«

Skupaj, moški in ženske, 
smo gradniki prihodnosti

»Dejstvo je, da se je skozi zgo

dovino spreminjal način življenja 
ljudi, da se je spremenila organiza
cija življenja v družini in s tem se 
je spremenila tudi družbena vloga 
žensk,« meni Jelka Godec, poslan
ka. »Ženske so sicer pridobile dolo
čeno vlogo v politiki, gospodarstvu 
in na drugih področjih, vendar je 
kljub temu treba nenehno opozarjati 
in si prizadevati v smeri doseganja 
enakosti med spoloma na vseh pod
ročjih družbenega življenja. Skozi 
celotno zgodovino lahko najdemo 
vrsto uspešnih, odločnih, pomemb
nih žensk, ki so že dokazale, da se 
ženske odlično znajdemo na visokih 
političnih in strateških položajih.

Ženske lahko uspešno krmari
mo med družino in kariero. Včasih 
težje, včasih lažje. Pri tem pa pot
rebujemo veliko podporo družine. 
Sama ne vidim ovir za uspešno delo 
s strani moških kolegov. Če dobro 
delaš, je uspeh zagotovljen tako 
moškemu kot ženski.

Pomembno je vzpostaviti za
vedanje, da smo vsi skupaj - tako 
moški kot ženske - gradniki pri
hodnosti naših otrok in da lahko s 
skupnimi močmi in skupnimi od
ločitvami poskrbimo za to, da bo ta 
prihodnost dobra.«

ANKETA

Najuspešnejše 
ženske v Šentjurju?
Dan žena je mednarodni praznik žensk, 
ki ga v približno 100 državah praznujejo 
vsako leto 8. marca. Je dan praznovanja 
ekonomske, politične in socialne ena
kopravnosti in dosežkov žensk. Katere 
pa so po mnenju mimoidočih najuspe
šnejše ženske v Šentjurju?
» Spraševal: Denis Kresnik

Danijel Kruljc, Stopče
Ker občina daje veliko na nas mla

de in si je s tem tudi prislužila naziv 
Mladim prijazna občina, bi rekel, da so 
najuspešnejše ženske te, ki skrbijo ali 
organizirajo razne delavnice, predava
nja .... zato bi tu omenil Laro Žmaher 
in Mojco Krevel iz Mladinskega cen
tra Šentjur. Všeč so mi tudi kulturni 
dogodki, organizirani s strani JSKD 
Šentjur, ki ga vodi Nastija Močnik, 
saj s tem uspešno popestri kulturno 
dogajanje v Šentjurju.

Damjana Čakš, Grobelno
Ne poznam veliko uspešnih šentjur

skih žena, vendar lahko rečem, da tu
kaj takoj izstopita poslanki v državnem 
zboru Anita Kolesa in Jelka Godec, za 
kateri menim, da kar uspešno delujeta 
in s tem ponašata ime Šentjur v samo 
središče države.

Klemen Jevšnik, Kozje
Zame sta eni najuspešnejših žensk v 

Šentjurju Ksenja Pečnik in Eda Bezen
šek, ki s podjetjem Eksena ter teorijo 
vrednosti neuspeha pomagata veliko 
ljudem. Pohvale vredna je tudi naje
mnica planinskega doma na Resevni, 
Iveta Perc, ki ga uspešno vodi in od
lično dopolnjuje gostinsko ponudbo.

Andrej Koprivc, Šentjur
Po mojem so najuspešnejše ženske 

v Šentjurju Andreja Moškotevc, sop
roga Romana Moškotevca, saj skupaj 
uspešno vodita in širita podjetje Ahac, 
Jelka Godec, ki se za razvoj Šentjurja 
poteguje tako na lokalnem kot tudi na 
državnem nivoju, in Tatjana Oset, ki 
dobro vodi in dopolnjuje šentjursko 
knjižnico.
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KNJIGE NAJ KROŽIJO

Zaživela je prva knjigo- 
bežnica na Kozjanskem

To je prva knjigobežnica na Šentjurskem in Kozjanskem. FotoFacebook kssiivnkapriceiiu(vupaičn*,Mateipianko)

Gorica pri Slivnici.
Ljubiteljem branja 
kraj ponuja prostor za 
izmenjavo knjig.
» Piše: Nina Krobat

Kulturni praznik so z zanimivo 
pridobitvijo obeležili v Gorici pri 
Slivnici. Odprli so namreč t. i. knji- 
gobežnico - prostor, namenjen izme
njavi knjig. To je prva knjigobežnica 
na Šentjurskem in Kozjanskem, je 
poudarila predsednica Kulturnega 
društva Gorica pri Slivnici, Barbara 
Gradič Oset.

Prinesi in vzemi knjigo
»V Kulturnem društvu Gorica pri 

Slivnici smo ugotovili, da nas je v 
našem kraju kar nekaj, ki radi se-

DEJSTVA
Bližnje knjigobežnice
Na širšem Celjskem poleg nove 
knjigobežnice v Gorici pri Slivnici le
te najdemo tudi v preddverju naše 
medijske hiše Novice v Slovenskih 
Konjicah (Minattijeva knjigobežni
ca), v Celju pri Kinu Metropol in v 
Žalcu pri Ljudski univerzi.

žemo po knjigah ter drug drugemu 
pri izbiri tudi svetujemo. Tako se 
je rodila ideja, da naredimo javno 
izmenjavo knjig in za tovrstno pre
bujanje duha navdušimo še koga,« 
je pojasnila Gradič Osetova. Izdelali 
so leseno hiško, jo namestili pred 
kulturni dom, v njej pa lahko kraja
ni odložijo svojo knjigo in vzamejo 
kakšno, ki jo je tam pustil kdo drug.

»Knjigo pustite v hiški, ji dodate 
sporočilce in vzamete drugo. Ob tej 
spet zapišete kakšen svoj vtis, ki ga 
boste lahko delili tudi na Facebook 
strani, ki bo ob tej priložnosti odpr
ta, potem pa je na vas, ali boste to 
knjigo prinesli nazaj ali pa jo boste

zadržali. Če boste želeli iz knjigo
bežnice vzeti še katero knjigo, boste 
morali vanjo prinesti drugo,« je pra
vila povzela Barbara Gradič Oset.

Vseslovenski projekt
V Sloveniji sicer obstajajo že šte

vilni tovrstni knjižni kotički. Zdru
žuje jih slovenska Facebook sku
pina Knjigobežnice, katere namen 
je spodbujati izmenjavo knjig med 
bralci. Brez denarja ali kakšnega 
drugega nadomestila - preprosto 
vzameš želeno knjigo in po možnos
ti v knjigobežnici pustiš še kakšno 
svojo. Pobuda, ki ji z veseljem sle
dijo že mnogi po Sloveniji in tujini.

DIREKTORICA KNJIŽNICE

Ostaja Tatjana Oset
Direktorici Knjižnice Šentjur Ta

tjani Oset se bo maja iztekel petle
tni mandat na tem delovnem mestu, 
a bo, kot kaže, najverjetneje dobila 
še enega.

Svet javnega zavoda je namreč 
na začetku februarja objavil javni 
razpis za direktorja, a se je nanj v 
razpisnem roku prijavila le dose
danja direktorica. Kot je povedala

predsednica sveta zavoda, Mira 
Jazbec, je svet zavoda že podal po
zitivno mnenje. Mnenja morajo zdaj 
podati še zaposleni in predstavniki 
Občine Dobje, prav tako pa mora 
pred ponovnim imenovanjem podati 
soglasje še Občina Šentjur. (NK)

Kot kaže, bo Tatjana Oset direktorica 
knjižnice še naslednjih pet let.

AVTOBIOGRAFIJA

Franc Kovač izdal knjigo
Nekdanji veterinar, predsednik prve svojem blogu. 

občinske skupščine iz leta 1990 in ure- Razkrivajo se nam podrobnosti iz Za
dnik Šentjurskih novic je izdal knjigo porniških časov med služenjem vojske, 
avtobiografskih zapisov. Deloje razde- poklicna pot, precej pozornosti pa je 
Ijeno na 18 poglavij, v njem pa Franc namenjene tudi intimnim izpovedim, 
Kovač predstavlja svoje življenje od tako o dmžini kot o preganjanju 'kikl'. 
zgodnjih otroških izgnanskih sporni- Pisec spremne besede Rado Palir je 
nov do razmišljanj, ki jih je objavil na zapisal, da je avtorju vsekakor uspela

sodba nad samim seboj in da je le malo 
Šentjurčanov, ali jih sploh ni, od kate
rih bi lahko prišel tako zanimiv zapis. 
Škoda da v 150-stranskem, brezkom
promisnem, a lahko prebavljivem bra
nju, ki bo šentjursko javnost zagotovo 
pritegnilo, ni kakšnega slikovnega do
kumenta. (BR)

V
Mag. Branko Šket, že 30 let direktor Šol
skega centra Šentjur. Nekdanja šentjurska 
'kmetijska šola' je danes, tudi ali predvsem 
po njegovi zaslugi, mnogo več.

Str.0

Nataša Zupanc, članica Šentjurskih vitezov, 
ki so skupaj z donatorji v dobrodelni akciji 
obdarili družino v Jarmovcu.

Str.0

Suzana Plemenitaš, ravnateljica OŠ Dobje. 
Šola je prejela eno od petih najvišjih državnih 
priznanj slovenskega šolstva.

Str.0

Barbara Gradič Oset, predsednica Kul
turnega društva Gorica pri Slivnici. Ob kul
turnem prazniku so v kraju dobili prvo knji- 
gobežnico na Šentjurskem in Kozjanskem.

Str.0

Fanika Opalič, vodja projekta Starejši za 
starejše pri DU Šentjur. V devetih letih so 
opravili več kot 4000 obiskov.

Str.0

Matic Plemenitaš, pevec skupine Seksta- 
kord in član Big banda Šentjur, je na Valen
tinovem koncertu navdušil s svojim glasom 
in sproščenim nastopom.

Str.0

Leopold Tanšek, ki je generacijam v Šen
tjurju dal športne korenine. Še vedno je špor
tni navdušenec.

Str.0

Teme MESECA
KATERE CESTE NA ŠENTJURSKEM SO NAJBOLJ NEVARNE? srna,9

S šentjurskimi policisti izpostavljamo 
nekaj črnih prometnih točk, tiste cestne 

odseke, na katerih se zgodi največ nesreč.

ŽENSKE O ŽENSKAH sir a s

Kakšna sta položaj in vloga Šentjurčanke 
danes? K razmišljanju smo ob 8. marcu 
povabili nekaj uglednih Šentjurčank.

DAN V VRTCU str. mm

Letos bomo obeležili visoki jubilej 
predšolske vzgoje na Šentjurskem, 50 

let. V tem času se je v naših vrtcih precej 
spremenilo. Predvsem na bolje.

NAŠA KRAJEVNA SKUPNOST str. 22.23

»Imamo vse in še več, kot imajo veliki!« 
povedo krajani v KS Planina pri Sevnici. 
Želijo pa predvsem boljše ceste.

DOBER NASVET str. 30

Kako privarčevati pri gorivu? S pomočjo 
šentjurskega avtomobilskega guruja, 

Dejana Muleja, svetujemo, kako lahko 
prihranite pri porabi goriva.

NAJVIŠJE DRŽAVNO BRANJE

Zavod Republike Slovenije za šolstvo 
je eno od petih najvišjih priznanj sloveH' 
skega šolstva podelil osnovni šoli Dobja- 

Ravnateljica OŠ Dobje Suzana P*c' 
menit,rš je v izjavi za javnost zapisala 
da je to »že drugo prestižno priznanje ^ 
šolo v tem šolskem letu in je nedvomn6 
pokazatelj, da učitelji s svojo ustvarjal' 
nostjo, z znanjem, drznostjo, predvsefl1 
pa s trdim delom nenehno iščejo druga*-' 
ne, učencem zanimive oblike in metod* 
dela, zaradi česar postaja znanje na Dob" 
ju vedno večja vrednota.«

|K u m erd e jjbs nov n i*šQ i i j Bq b i e]
i 1

avnateljica OŠ Dobje Suzana Plemenitaš (peta z leve) na svečani podelitvi Kumerdejevih priznanj.

ŠTEVILKA MESECA

PROMETNIH NESREČ 
SO POLICISTI NA 
ŠENTJURSKEM 

OBRAVNAVALI LANI
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Katere na Sentjurskemso najbolj nevarne?
Črne prometne 
točke. Na šentjurskih 
cestah jih imamo kar 
nekaj. Skupaj s šen
tjurskimi policisti iz
postavljamo nekaj naj
bolj nevarnih cestnih 
odsekov, tistih, na 
katerih se zgodi največ 
prometnih nesreč.
» Piše: Nina Krobat

V zadnjih petih letih so policisti na 
šentjurskih cestah v povprečju obrav
navali 247 prometnih nesreč na leto. 
Kot je razvidno iz policijske statistike, 
so od leta 2011 do konca leta 2015 
skupaj zaznali 1.236 prometnih nesreč 
(glej tabelo).

S pomočjo podatkov pomočnika ko
mandirja policijske postaje Andreja 
Mernika, mag., izpostavljamo tiste 
cestne odseke, na katerih se v zadnjih 
letih pri nas zgodi največ prometnih 
nesreč.

Izstopa 14 odsekov
Andrej Mernik najprej pojasni, da 

ima policijska statistika vzpostavljen 
t. i. sistem 'metodologija hitrost - 
točkovanje'. S pomočjo tega sistema 
glede na število prometnih nesreč in 
predvsem na njihove posledice dolo
čijo najbolj obremenjene odseke cest. 
Takšnih je bilo v zadnjih petih letih na 
Šentjurskem 14.

Mernik ob tem še poudari, da ni 
mogoče natančneje izpostaviti točno 
določenega odseka oziroma mesta 
prometnih nesreč, saj so le-te po krajih 
dokaj enakomerno razporejene.

Zakaj je toliko nesreč?
V zadnjih petih letih se je na na

ših cestah največ prometnih nesreč 
zgodilo zaradi nepravilne strani ali 
smeri vožnje (teh je bilo 240), zaradi 
nepravilnih premikov z vozilom (239 
nesreč) in zaradi neprilagojene hitrosti 
(236 nesreč).

Sledijo nesreče, ki se zgodijo zaradi 
neupoštevanja prednosti (151), neu
strezne varnostne razdalje (130), ne
pravilnega prehitevanja (34). Najmanj 
nesreč je v tem obdobju bilo zaradi 
nepravilnosti na tovoru (5), na cesti (5) 
ali na vozilu (3), v štirih primerih pa je 
nesrečo povzročil pešec.

.jju Šentjur, v
IC3 V lldDviju . J .' A,- »r

zi Goričico, >n;ggjgMa£HBBmjp

"T

cesta sko:

l^^pT^ajbolj "^^^Cnee^nj!hSEcaP
tV^n*ihcestniodsekk .ggjggglggj 

®P“ r ,n šentiur-Mestinje, Ugajaj
zstopajo naslednji cestni -
| glavna cesta Šentjur-Mestmje,

I . glavna cesta Celje-Sentju , .
E^Ltn, cesta Dežno-Črnohc

«v.

PSsta Slovenske Koniic^Oramg*

KOZianSnobrotinška v naselju Šentjur, 
Cesta Leona Dobro . Šentjur,

m

Avtocesta med Celjem in Slovenskimi Konjicami je med tistimi cestami, ki

Leto Skupaj Smrtni izid Telesne poškodbe Materialna
škoda

2011 214 2 79 133
2012 292 1 98 193
2013 243 3 94 146
2014 211 3 83 125
2015 276 1 108 167

Število prometnih nesreč na Šentjurskem s smrtnim izidom, telesnimi poškodbami ali materialno škodo v zadnjih petih letih.

Leto Mrtvi Hude poškodbe Lahke poškodbe Brez poškodb
2011 2 10 103 284
2012 1 11 123 346
2013 3 10 131 301
2014 3 14 108 257
2015 1 5 160 325

Posledice prometnih nesreč na šentjurskih cestah v zadnjih petih letih.

»ii/i previdno

Za manj nesreč
Policijska postaja Šentjurje na pobudo Občine Šentjur letos podala 
predlog za ureditev treh križišč oziroma odsekov, kjer bi z dodatno 
prometno signalizacijo lahko zmanjšali število prometnih nesreč in 
tako dodatno pripomogli k boljši prometni varnosti.
Predlagajo, da se uredi:

- križišče glavne in dovozne ceste, ki vodi do cerkve sv. Ahaca in sta
novanjskih hiš v Stopčah,

- križišče lokalne ceste 'Candeš' v Črnolici in regionalne ceste,
- križišče izvoza z avtoceste v Dramljah in regionalne ceste.

Tudi regionalna cesta Dole-Ponikva-Loče 
izstopa iz policijske statistike prometnih 
nesreČ kar glede na njeno stanje niti ne 
Preseneča. j

y samem Šentjurju se največ nesreč zgodi 
Pa Cesti Kozjanskega odreda, Ulici Dušana’ 
Kvedra, Drofenikovi ulici in na Cesti Leona
l2ubrotinška.«|ttjM|iMjUMMMill

Na križišču izvoza z avtoceste v Dramlja! 
bi z dodatno prometno signalizacijo lah
ko zmanjšali število prometnih nesreč, sc 
prepričani naši policisti gummmmmmm

POBUDA

TEL: 041 693 394
PRODAJA IN SERVIS TRAKTORJEV 

LAMBORCINIINPASOUALI

www.maanumloaistika.si
W AKUMULATOR CENTER MAGNUM LOGISTIKA

/> LOXA
V BATTERIEN

Akumulator center in trgovina Magnum logistika, 
Lesna ulica 4 ter Plamen Pameče Slovenj Gradec, 

poslovni objekt Daka v Krškem in AS Center Šentjur.

Tel.: 051 369 540
Nova generacija akumulatorjev za vse panoge
• tehnološko dovršenost

• dolga življenjska doba

• fantastične ceoe
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” Otroci naj le m
plezaioBSSrevesih
Minili sta icflkTii

■Hill
^Jesenska opravila in doživetja v vrtcu na Planini in v Slivnici. V sklopu EKO 9 
jfcUfrvrtca otrokom vzgajajo spoštljiv odnos do narave in njenih plodov J

50 let predšolske vzgo
je. V tem koledarskem in 
naslednjem šolskem letu 
bomo obeležili visoki ju
bilej predšolske vzgoje na 
Šentjurskem. V tem času 
se je v naših vrtcih precej 
spremenilo. Predvsem na 
bolje, smo ugotovili ob 
pogovoru z ravnateljico, 
ko smo se z njo vrnili na 
začetek njene poklicne 
kariere, da bi preverili, ka
ko drugačno je življenje v 
vrtcu danes.
» Piše: Nina Krobat

Elizabeta Jelen pravi, da živi vrtec. Že 31 
let svojega življenja namreč posveča delu v 
šentjurskem vrtcu. 17 let je med malčki preži
vela kot vzgojiteljica, dve leti je tudi nadome
ščala vrtčevsko defektologinjo, sedem let je 
bila pomočnica ravnateljice, zadnja štiri leta pa 
deluje kot ravnateljica. V letu, ko obeležujemo 
50 let predšolske vzgoje na Šentjurskem, smo 
se skupaj z njo vrnili na začetek njene kariere, 
da bi preverili, kako drugačno je življenje v 
vrtcu danes.

Manj otrok, več spodbud
Ena najbolj očitnih razlik je ta, da so bili 

vrtčevski oddelki pred 31 leti veliko bolj številč
ni, kot so danes. »Spominjam se, da sem v Sliv
nici imela oddelek s kar 36 otroki, starimi od 
enega do sedem let. Ne vem, kako sem zmogla, 
morala sem se pač znajti. Danes je neprimerno 
bolje, saj je zakonodaja dodelana v korist otrok 
in upošteva njihov razvoj,« pove. Normativi 
danes določajo maksimalno število otrok v po
sameznem oddelku in manj otrok pomeni, da se 
lahko vzgojitelji posvetijo vsakemu med njimi.

Individualni pristop je druga velika razlika,

Po tablici znajo drsati, po 
knjigi ne znajo listati

Že najmlajši so si s sodobno tehnologijo zelo 'na ti'- 
»Tako kdaj opazim, da kak malček prime v roke knji' 
go in začne s kazalcem drsati po naslovnici, da se bo 
obrnila naslednja stran.« Veliko otrok obvlada uporabo 
tablice, vendar morajo znati tudi listati knjige.

»Otrokova primarna potreba je ob igri še potreba p° 
gibanju: hoji, teku, plazenju, plezanju, tudi plezanju 
po drevesih. Tako razvijajo gibalne sposobnosti, koor
dinacijo, moč, hitrost, okularno kontrolo, kognicijo,« 
našteva ravnateljica.

saj so pred desetletji otroke v vrtcih vzgajali ta
ko, da so vsi delali enako. »Kurikulum 1999 je 
prinesel veliko sprememb. Zamenjal je takratni 
Vzgojni program. Zdaj je več fleksibilnosti, oko
lje je bolj spodbudno,« je ocenila ravnateljica.

Vsi delajo, a tudi izbirajo
Danes je otrok pri tem, kako bo zapolnjen 

njegov dan, soustvarjalen. Sam se odloči, ali 
bo slikal, sestavljal ali raje poslušal glasbo. Vsi

L
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Ravnateljica Elizabeta Jelen je zadovoljna s šte
vilnimi naložbami v naše vrtce. V prihodnje bo po
stopno treba urediti še notranjost vrtcev, okolico, 
Pogovarjajo se o obnovi kuhinje v enoti Dramlje...

otroci morajo biti zaposleni, a lahko izbirajo 
med več možnostmi. Vzgojiteljice otroke bolj 
ozaveščeno in načrtovano s pripravo spodbud
nega učnega okolja spodbujajo k razmišljanju, 
soustvarjanju, k pogovoru, k temu, da razumejo, 
zakaj nekaj počnejo. Vpeljujejo tudi najbolj so
dobne koncepte predšolske vzgoje, kot je deni
mo spoznavanje sveta z vsemi čutili.

Vsak del leta je koncept dela z otroki opre
deljen skozi neko krovno temo. Ob začetku 
šolskega leta je v ospredju tako prijateljstvo 
in spoznavanje, v zimskih mesecih svet bral
ne kulture in naravoslovje, zgodaj spomladi 
umetnostna vzgoja ... Otroci so fiziki, kemiki, 
matematiki, postavljajo in preverjajo hipoteze, 
izvajajo eksperimente. Slikajo, plešejo, pojejo, 
so novinarji... »Delujejo pravzaprav na enakih 
področjih, kot kasneje v šoli, a seveda na njihovi 
starosti primeren način,« povzame ravnateljica.

Po tem izstopajo
Šentjurski vrtec je EKO vrtec. Že v najzgod

nejšem obdobju otrokom privzgajajo spoštljiv 
odnos do narave, surovin, do medsebojnih 
odnosov, tradicionalnih jedi ... Posebno skrb 
namenjajo otrokom s posebnimi potrebami, za 
katere imajo zaposleno defektologinjo.

Iz programa izstopa inovacijski projekt uče
nja tujega jezika v vrtcu. Malčki se že učijo 
angleščine, a za zdaj žal le v treh oddelkih v 
Šentjurju in na Ponikvi, saj zakonodaja učenja 
tujega jezika še ne zagotavlja vsem predšolskim 
otrokom.

Nekatere vzgojiteljice izvajajo tudi projekt 
Say Hello to the World (Pomahajmo v svet). 
Otroci se preko Skypa pogovarjajo z otroki iz 
drugih slovenskih in tujih vrtcev ter se tako 
povezujejo z drugimi kulturami ali z drugimi 
območji v Sloveniji. To pomeni, da že najmlajše 
uvajajo tudi v svet sodobnih tehnologij. »Te so 
seveda prinesle veliko dobrega, a jih ne smemo 
zamenjati z osnovnimi potrebami otrok,« pou
darja ravnateljica.

Otroci so februarja v vrtcu spoznavali tudi slovensko kulturo in pesnika Franceta Prešerna.

Rekordno število otrok
Enote Vrtca Šentjur obiskuje rekordno število otrok - sredi februarja je bilo kar 754 otrok v 41 

oddelkih 11 vrtčevskih enot. Največ malčkov je v enoti Šentjur (178), najmanj na Kalobju(19). 
Na čakalni listi je kar 60 otrok, v nekaterih enotah pa je še nekaj prostih mest, a le za starejše 
otroke: na Kalobju (5), Planini (2), Ponikvi (4), v Dramljah (1).

V marcu bodo potekali vpisi v vrtec, zato v času pogovora z ravnateljico še ni bilo znano, 
koliko otrok bodo v vrtec lahko sprejeli jeseni. Znano pa je bilo, da gre takrat v šolo 224 otrok’

V vrtcu ne sme biti pragov. Je to prav?
Življenjski slog je danes precej drugačen kot pred desetletji, zato v šentjurskem vrtcu že drugo 

leto načrtno skrbijo za razvijanje gibalnih sposobnosti otrok. Ravnateljica ne opaža, da bi bili 
otroci kaj manj fizično spretni, drži pa, da jih kdaj v preveliki skrbi preveč ovijamo v vato. Tudi 
s številnimi določili, ki bi se pred 30 leti morda zdela smešna - eno od teh je, da v vrtcu ne sme 
biti pragov. Pod igrali morajo biti točno določene podlage. Ko je Jelenova začela svojo pot, so 
pod otroškimi igrali imeli le travo. In jo, kadar je bila razmočena, pač prekrili s kartonom. Otroci 
sicer v vrtcu še lahko plezajo po drevesih, a jih na drevesih vidimo redko.

»Strokovni delavci smo danes bolj prestrašeni, kaj bo, če se komu kaj zgodi. Sama v času dela 
v skupini z otroki nisem imela nobene večje poškodbe otrok. Otroci so znali pasti, se pobrati, se 
pogovoriti, tudi stepsti, plezati po drevesih, živeti drugače, bolj z naravo. Ni me bilo strah, da 
se bo kdo od staršev pritožil. Več je bilo strpnosti, razumevanja, časa ... Otroke je treba naučiti 
živeti. Imeti morajo občutek varnosti, sprejetosti, ljubezni, ob tem pa pridobiti tudi izkušnje, 
pomembne za življenje,« zaključi ravnateljica.

Otroci naj le plezajo - če ne gre po drevesih, pa po taki plezalni steni, ki jo imajo v enoti Hruševec.
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»Le kam boš zdaj odpeljala mojega sina?«
Ljubezen ne pozna meja. To vesta tudi naši občanki Alenka Testaniere in Slavica Van 
der Minnen, saj sta svojo ljubezen našli na tujem. Prva v Franciji, druga na Nizozemskem. Že 
nekaj let skupaj s partnerjema živita na Šentjurskem. Le kakšni sta njuni zgodbi?
» Piše: Nina Krobat Alenkina in Ludovicova zgodba
Slavičina in Mauricova zgodba
Maurice C. C. Van 
der Minnen prihaja 
iz mesta Hoeven 
blizu Brede na Nizo
zemskem. Pred 16 
leti je prvič prišel v 
Slovenijo po službeni 
dolžnosti, kot pred
stavnik nizozemske
ga podjetja. Tukaj je 
spoznal Slavico, se 
zaljubil, z njo poročil 
in tukaj ostal.

S Slavico sta si ustvarila skupen 
dom v Slavičinem rojstnem kraju, 
na Slivnici, kjer uživata na svoji 
mali kmetiji. Ona frizerska mojstri
ca, aktivna gasilka in humanitarna 
delavka, on kot vodja produkcije,

zaposlen v Avstriji.

Kako sta se spoznala? Je bila 
to 'ljubezen na prvi pogled'?
¥ Spoznala sva se na rojstnodnevni 
zabavi skupne prijateljice Mateje in 
se prav na isti datum naslednje leto 
poročila. Iz prijateljevanja je status 
kmalu doživel spremembo in po 
nekaj mesecih me je Maurice že 
peljal na poroko svoje sestre.

Civilno sva se poročila v njego
vem domačem mestu. Ko sva prišla 
poročena domov, sva doživela pra
vi šok: zakon o osebnih imenih mi 
ni dovoljeval, da bi prevzela možev 
priimek. Takrat je bil poslanec v 
Državnem zboru tudi Marko Diaci. 
Vložil je poslansko vprašanje in po
nosno lahko povem, da sva skupaj 
'kriva' za spremembo zakona, ki je 
prej prepovedoval uporabo več kot 
dveh besed v imenu ali v priimku! 
Hvala, župan, še enkrat ...

Nato je sledila še cerkvena poro
ka na Slivnici z mnogimi svati, tudi 
z Nizozemske.

Se vam zdi, da smo Šentjurča
ni prijazni do tujcev, jih sprej
memo 'za svoje'?
¥ Maurice se je vedno odlično 
vklopil v lokalno okolje, ljudje ga 
imajo zaradi neposrednosti zelo 
radi. Trenutno je celo predsednik 
ŠED-a. Zdaj živiva v svoji hiši na 
Slivnici, v mojem rojstnem kraju.

Kakšno je pravzaprav življenje 
s 'tujcem', moškim, ki prihaja 
iz drugega okolja?
¥ Kako je živeti s 'tujcem? Žal 
spoznavam, da smo si tujci bolj tis
ti, ki bi morali hoditi v isto smer po 
naših poteh življenja...

Sicer sem malo spremenila ku
hinjo in jo obogatila z mnogimi 
njegovimi željami, kar se tiče ku
linarike. Od njega sem se naučila 
tudi potrpežljivosti, ko se kaj ne da, 
in tudi poslušati človeka, ko ga ne 
razumeš (v prenesenem pomenu). 
Ker žal nisva starša svojih otrok, 
veliko pomagava tujim, sva huma
nitarno aktivna, rada se druživa s

prijatelji, razvajava živali in svojo 
malo kmetijo.

Če je drugačen od Slovenca? Mo
goče, tudi zaradi najine zgovorne 
statistike: rojena sva isti mesec is
tega leta, krščena na isti dan (tudi 
poročena), najini materi pa sta žal 
obe umrli in to na isti datum...

Torej življenje s 'tujcem' je poseb
no, zanimivo, raznoliko, predvsem 
pa takšno, kot si ga naredita lepega 
oba.

Ste zaradi tega, ker prihajata iz 
različnih okolij (čeprav kulturno 
ne tako različnih), imeli kakšne 
težave?
¥ Da je lahko ostal v Sloveniji, je 
bilo potrebno: potrdilo o nekaznova
nju, prijava prebivališča na mojem 
naslovu, dokaz, da ga zmorem sama 
preživljati, zdravstveno zavarovanje 
in še in še. Toliko o tem, kako smo 
prijazni do tujcev! Pri iskanju službe 
je ovira tudi državljanstvo in znanje 
slovenskega jezika, čeprav odlično 
govori slovensko. Na začetku sva 
komunicirala v nemškem in angle
škem jeziku, zdaj pa včasih v šali re
čem, da preveč razume slovensko...

Imela sva torej veliko birokrat
skih težav, kljub temu da sva po
ročena že od leta 2003. Nikoli ni 
zaprosil za naše državljanstvo, saj 
meniva, da je prav, da ohraniš tis
to državljanstvo, ki ga pridobiš ob 
rojstvu. K sreči sva vsaj iste veroiz
povedi, da vsaj pri cerkveni poroki 
ni bilo težav.

Kako pogosto potujeta na 
Nizozemsko? Kako je njegova 
družina sprejela vas?
¥ Njegovi so me odlično sprejeli, 
radi se obiskujemo, vsaj enkrat letno 
odideva midva k njim in oni k nama. 
Moderna tehnologija omogoča, da 
se vidimo in slišimo tudi vsak ko
nec tedna. Takoj sem se začela učiti 
nizozemsko, zato nimam nobenih 
težav s komunikacijo, le veliko sme
šnih anekdot, ko sva usvajala 'tuj' 
jezikovni teren.

Ludovic Testaniere
prihaja iz mesta Toulon 
na francoski Ažurni 
obali. Ko je pred leti v 
Franciji spoznal sloven
sko študentko Alenko, 
je med njima kmalu 
preskočila iskrica.

Ljubezen ga je torej leta 2001 pri
peljala v Slovenijo, na Šentjursko, 
kjer sta si z Alenko ustvarila družino 
in skupen dom. Zakonca Testaniere 
zdaj skupaj s svojimi tremi otroki ži
vita na manjši kmetiji na Tratni pri 
Grobelnem. Ona je vodja šentjurskega 
TIC-a, on občasno poučuje francosko 
in prevaja.

Kako sta se spoznala? Je bila to 
'ljubezen na prvi pogled'?
¥ Spoznala sva se, ko sem bila na 
Erasmus izmenjavi študentov na Uni
verzi v Toulonu, kjer sem pripravljala 
diplomo iz primerjalne francoske knji
ževnosti. Spoznala sva se na Festivalu 
Bachus v starem mestnem jedrn Toulo- 
na, takrat sem bila jaz s slovensko pri
jateljico, on pa še z dvema prijateljema 
in smo pivi stik navezali tako, da meje 
Ludovic vprašal, kateri jezik govoriva 
s prijateljico.

Potem smo se najprej dobivali kot 
družba, postopoma pa sva se srečevala 
tudi sama na kavi v mestu in sprva 
bolj zato, da sem se učila francoščine. 
Kasneje pa bolj ko seje približeval čas 
mojega odhoda v Slovenijo, manj sva 
si znala predstavljati, kako bova lahko 
zaživela eden brez drugega. Ludovic 
se je odločil, da me pospremi nazaj in 
Po 14 dneh bivanja tukaj seje odločil, 
da pusti službo in stanovanje in se pre
seli v Slovenijo.

Se vam zdi, da smo Šentjurčani 
prijazni do tujcev, jih sprejmemo 
'za svoje'?
¥ Ludovica so lepo sprejeli, sam pa 
pravi, da se bo tukaj vedno počutil kot 
tujec. Zanimivo je tudi to, da ko gremo 
na dopust v Francijo, se tudi tam poču
ti kot tujec, ker že toliko časa živi tukaj 
v Sloveniji. V enem izmed intervjujev 
je rekel, da je sedaj pol Štajerc, pol

Provansalec.
Se mu pa občasno zgodi, da kdo 

sploh ne zazna, da ni rojen Slovenec, 
in ga vpraša, če je s Primorske, kar 
mu je zelo všeč. Se mu pa še vedno 
pripeti, da ga kdo morda čudno pogle
da, ko kaj narobe slovensko reče, tudi 
zato, ker ne pozna vseh subtilnosti 
slovenskega jezika.

Kakšno je pravzaprav življenje 
z moškim, ki prihaja iz drugega 
okolja?
¥ Prav gotovo so razlike v okoljih. 
Če ne drugega, prej je živel v mestu 
v Evropi, ki ima največ sončnih dni 
v letu, zato zime še vedno ne mara, 
razen smučanja, ki se ga je naučil v 
Sloveniji.

Predvsem se čuti razlika v tem, da 
je on odraščal v veliki državi, ki je 
bila skozi zgodovino zelo pomemb
na. Pravi, da se nam Slovencem vse 
preveč pozna, da smo bili dolga leta 
nesamostojni, zato se ne znamo do
volj močno boriti za svoj prav, preveč 
stvari potrpimo in prehitro obupamo.

Francozi pa so znani kot nergači.

Ludovic pravi, da velikokrat gredo na 
ulice izrazit svoje mnenje. Ravno zato 
so nam izborili prvi plačan dopust in 
še kaj.

Kaj ste se od svojega partnerja 
naučili, kar se ne bi od Slovenca?
¥ Ker imam na splošno rada franco
ski jezik in njihovo bogato kulturo, je 
zame živeti s Francozom predvsem 
obogatitev moje slovenske kulture, 
čeprav ne morem reči, da se tega od 
Slovenca ne bi mogla naučiti. Ena 
prednost je tudi pri otrocih, saj že od 
rojstva komunicirajo v obeh jezikih.

Ste zaradi tega, ker prihajata iz 
različnih okolij (čeprav kulturno 
ne tako različnih), imeli kakšne 
težave?
¥ Ko sva se poročala v letu 2002, 
še nismo bili del Evropske unije in 
smo imeli kar nekaj birokratske voj
ne, da smo uredili vse potrebno. Ker 
Ludovic takrat še ni tako dobro govo
ril slovensko, čeprav je na Filozofski 
fakulteti že končal tečaj slovenščine 
za tujce, sva morala iskati sodno zap

riseženega tolmača, ki pa ga na koncu 
ni bilo treba najeti, tako da se je vse 
dobro izteklo.

Sedaj, ko smo v Evropski uniji, 
je vesel, da je lahko ostal francoski 
državljan, otroci pa imajo dvojno dr
žavljanstvo (statistično so torej trije 
več v Sloveniji in trije več v Franciji). 
Za delo ima urejeno osebno delovno 
dovoljenje za nedoločen čas, drugih 
ovir pa sedaj ni več.

Kako pogosto potujeta v Fran
cijo? Kako je njegova družina 
sprejela vas?
¥ Sedaj, ko imava otroke, načeloma 
poleti, prej pa sva hodila tudi večkrat 
na leto. Njegova družina me je zelo 
dobro sprejela, morda prav zato, ker 
imajo sami korenine od Ischie preko 
Tunizije do severne in južne Francije 
in je selitev morda že zapisana malo v 
genih. Sem pa na začetku malo čutila 
mamin pogled, ki sem ga razumela 
v stilu »Kam mi boš sedaj odpelja
la mojega sina?«. Tudi oni večkrat 
pridejo sem in so nad Slovenijo zelo 
navdušeni.
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Medgeneracijsko 
druženje Piše: Ljudmila Conradi

Na območju Upravne enote Šentjurje bilo 
sprva le eno Društvo upokojencev (DU), us

tanovljeno pred 66 leti. Postopoma pa so DU 
ustanovili še v krajevnih skupnostih Blagovna, 

Dramlje, Grobelno, Planina, Gorica pri Slivnici
in v Občini Dobje.

ANKETA

Marija Aužner, upokojena 
tehnična risarka

Sem predsednica športnih de
javnosti, kamor spadajo balinanje, 
ribolov in šahiranje. V teh discipli
nah tekmujemo v okviru društva in 
meddruštveno. Osvojili smo že vrsto 
priznanj. Tudi sama tekmujem in se 
udeležujem drugih dejavnosti, ki so 
povezane z DU Šentjur.

Stane Zupanc, upokojeni 
pravnik

Predsednik DU Šentjur sem že 
enajst let. Vesel sem, da je naše dru
štvo tako dobro. Čeprav je vsako leto 
manj denarja, naše delo po kvaliteti 
in kvantiteti ni slabše. Zato smo leta 
2014 povišali članarino za dva evra. 
Vsako leto realiziramo do 40 progra
mov in projektov.

Slavica Ahtik, upokojena
knjigovotlkinja

Že 12 let sem članica DU Šentjur. 
V društvu mi je všeč, ker je dobro 
organizirano. Najbolj se navdušujem 
nad druženjem na prireditvah, izletih, 
letovanjih in praznovanjih. Srečuje
mo se stari znanci, ki se drugače ne 
bi. Ponosna sem, da sem članica DU 
Šentjur, ki je eno najboljših v Slo
veniji.

ŠENTJURSKO DRUŠTVO UPOKOJENCEV

Med najbolj uspešnimi 
v Sloveniji
Društvo upokojencev 
Šentjur.
Deluje 66. leto. Zato le
to si je v svoj program 
dela zapisalo preko 40 
projektov in programov.

Tu so izleti, športne dejavnosti, 
pohodi, nordijska hoja, praznova
nja, letovanja...

Starejši za starejše
Posebej poudarjajo projekt 

‘Starejši za starejše za boljšo 
kakovost življenja doma*. Pro
stovoljke s koordinatorko Fa
niko Opalič so v devetih letih, 
kolikor projekt deluje, vsako leto 
obiskali na domovih starejše od 
69 let, od tega je bilo nekaj manj 
kot polovica nečlanov. Vseh 
skupaj je okoli 1000, obiskuje pa 
jih 20 prostovoljk, ki so od leta 
2007 opravile več kot 4000 obi
skov. S tem svojim delovanjem 
si je DU leta 2007 z odločbo 
Ministrstva za delo, družino in 
socialne zadeve pridobilo status 
humanitarne organizacije. Take 
DU pa v Sloveniji lahko našte
jemo na prste.

Manj članov?
»Zaradi težavnih socialnih raz

mer opažamo, da je v DU vedno

Del članic odbora DU Šentjur s predsednikom Stanetom Zupancem. FotoFamkaopai«

manj članov, kar je postalo zaskr
bljujoče,« pravi Stane Zupanc, 
predsednik DU Šentjur. Analiza pa 
je pokazala, da so se člani vključi
li v novo nastala DU v krajevnih 
skupnostih in Občini Dobje, da se 
je več ostarelih preselilo v domove 
starejših in da starejši, ki ne koris
tijo programov DU, tudi ne plaču
jejo članarine.

Priznanja
V dobrih 65 letih delovanja je 

DU Šentjur prejelo številna prizna

nja. Najbolj so ponosni na malo 
plaketo Združenja društev upoko
jencev Slovenije (ZDUS) iz leta 
2000 in veliko plaketo ZDUS iz 
leta 2010. Istega leta je društvo 
prejelo listino mesta Šentjurja in 
Ipavčevo plaketo, najvišje občin
sko priznanje. »Vesel bom, če bo 
DU vztrajalo na nivoju, ki smo ga 
dosegli. V enajstih letih mi je us
pelo z odlično ekipo pripeljati naše 
društvo v sam vrh DU Slovenije,« 
pove predsednik.

JUBILEJ Fanikinih 70 let
V zimskem dnevu se je zakonce

ma Kamenšek rodila prva hči Fa
nika, ki so ji sledili še štirje otroci. 
Otroštvo je preživljala na veliki, 
vzorno urejeni kmetiji v Bukovžla- 
ku, na kateri so bili otroci glavna 
delovna sila.

Osnovno šolo je obiskovala v Što
rah, učiteljišče pa v Celju. Po maturi 
se je zaposlila na OŠ Kalobje, kjer 
je šest let poučevala v kombiniranih 
razredih, tudi na predmetni stop
nji. Nato je 30 let poučevala na OŠ

Štore. Celodnevna šola je zahtevala 
vodjo prehrane in Fanika seje uspo
sobila za poučevanje gospodinjskega 
pouka in vodenje prehrane otrok. Z 
možem sta zgradila hišo, nasadila 
vinsko trto in sadno drevje. Rodila 
je dva sina in hčer. Zdaj je že 15 let 
upokojena in prav toliko let vdova. 
Razveseljuje jo osem vnukov, vsi so 
zelo pridni, nadarjeni in uspešni.

Fanika Opalič ima rada naravo, 
sonce, rastline. Njena hiša je obdana 
s cvetjem in zelenjem. Rada dobro

kuha in peče. Njene roke so ustvarile 
vrsto ročnih del: od pletenja, kvačka
nja, vezenja do gobelinov. Po tečaju 
je pletla tudi na pletilni stroj. Vsa 
leta, kar je upokojena, je članica DU 
Šentjur in koordinatorica projekta 
Starejši za starejše. Zelo rada bere, 
pravi, da brez knjig ne more živeti. 
Pri U3Ž Šentjur pa obiskuje angleški 
in računalniški krožek.

Fanika Opalič je vodja projekta Sta
rejši za starejše.

h ■ /



ALI POZNAŠ SVOJO OBČINO?

Kvizovski primat malgajevcem
Osmošolci vseh 
šestih osnovnih 
šol z območja šen
tjurske občine so z 
javnim preizkusom 
znanja zaključili 
projekt Ali poznaš 
svojo občino?

Kviz so v šentjurskem Ipavče
vem kulturnem centru pripravili 
člani Mladinskega centra Šen
tjur, ekipe pa so odgovarjale na 
30 vprašanj in reševale nalogo, 
ki prinese oziroma odnese naj
več točk. Nekaj več poudarka je 
letos veljalo poznavanju narav
ne dediščine oziroma biologiji.

Redni stranski opazovalci so 
bili mnenja, da so bila letošnja 
vprašanja najtežja doslej, morda 
celo prepodrobna. Kot manjši 
kviz je delovala uvodna pevska 
točka, ko je Špela Jezovšek za-

mm Katera je ndlv'^po r v mislih imej«-

Za pravilne odgovore je bilo treba natančno poznati tudi nadmorske višine šol.

pela občinsko himno, dvorana 
pa je po nekaj mencanja ven
darle vstala. Sodelujoče ekipe 
so se v okviru priprav udeležile 
izletov po občini, kjer so spoz
navali številne znamenitosti, ki 
so predstavljene tudi v namiz
nih igrah, ki jih je lani založil 
MCŠ.

Sestava in razplet
Na koncu je dve točki več od dveh 

drugo uvrščenih šol zbrala ekipa 8. 
a in 8. b OŠ Franja Malgaja Šentjur 
v zasedbi: Nadja Blazinšek, Neža 
Mastnak, Blaž Pavlič, Nejc Rudež, 
Matic Trobec, Miha Vehovar in 
Karlo Vodušek, ki jim je pomagala 
mentorica Kornelija Smrečnik.

Zmagovalna ekipa je bila dan po tek
movanju oproščena spraševanja.

Uspeh slivniških astronomov
Čeprav na OŠ Slivnica pri Ce- 

ju učenci v znanju astronomije že 
eta posegajo po odličnih rezulta- 

je to leto kljub temu izstopalo, 
ar šest učencev se je pod mentor

stvom Alenke Polenšek uvrstilo na 
ižavno tekmovanje na Gimnaziji 

Murska Sobota, kjer so si priborili 
odlične uvrstitve: Nika Škornik, 
Benjamin Lipnik in Gregor Grač

ner so v močni konkurenci osvojili 
srebrno priznanje, devetošolca Jure 
Tojnko in Jan Žekar pa zlato pri
znanje. Jan je dosegel celo 5. naj
boljši seštevek točk v Sloveniji, s 
čimer se lahko poteguje za mesto 
na 23. astronomski olimpijadi v ru
skem Sankt Peterburgu, kjer se bo 
pomeril z najboljšimi raziskovalci 
nočnega neba na svetu. (NN)

SOLO PREVENEC

Mateja Gorjup, ponosna avtorica
V zadnjih letih je s svojsko interpre

tacijo pesmi, kijih premore ljudsko iz
ročilo, Mateja Gorjup opozorila nase 
tudi na nekaj nastopih na Šentjurskem. 
Dekle s Svetelke pri Dramljah je ma
lo pred koncem prejšnjega leta postala 
ponosna avtorica zvočnega ploščka z 
naslovom IJEKARU.

Na njem se nahaja 24 zvočnih po
snetkov, ki so nastajali leto in četrt. Z 
njimi nadaljuje raziskovanje ljudske 
glasbe, ki ga začela še za časa študija 
kulturne antropologije in etnologije.

Nekatere skladbe so povsem avtorske, 
nekaj je priredb, nekatere pa so uglas
bene v edini znani izvedbi po pisni pre
dlogi zbirke Slovenske narodne pesmi. 
Dmgače se pri izboru pesmi ne omejuje 
samo na slovenski jezikovni korpus.

Tudi v zvočnem smislu avtorica smi
selno nadaljuje pot, ki jo je začrtala pri 
zasedbah Horda grdih in Lunin med. 
Pesmi so povezane s posebnimi zvočni
mi vložki, ki zaokrožajo večpomensko 
intenco sporočila, ki je izšlo pri založbi 
Klopotec. (BR)
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Kozjansko v znamenju čebelarjenja
Skupaj. Šentjurski 
čebelarji le še bolj 
povezani; z obiskom 
predstavnikov Čebe
larske zveze Slovenije 
napovedali slavja ob 
110. obletnici društva.
» Piše: Metka Pirc

Vsaka tretja žlica hrane je odvi
sna od opraševanja čebel, poudar
jajo slovenski čebelarji. Ti si priza
devajo, da bi 20. maj razglasili za 
svetovni dan čebel. V podporo temu 
so pred dvema mesecema začeli z
druženjem čebelarjev po vsej Slo- Takole so se v Šentjurju družili čebelarji.

r"v

Čebele izletele med otoplitvijo
Ze v februarju so bile temperature pov
sem spomladanske, zunaj smo lahko 
srečali že mnogo čebel.

Za vse, ki vasje strah, da jih čaka čma usoda, čebelarji pravijo, 
da izleti čebel v tem času niso nujno slabi. »Čebele nas vedno 
znova presenetijo, nikoli ne vemo, ali je bolje, da je zima mila ali 
hladna. Čebelarstvo je vsako leto drugačno in ali so ti izleti dobri 
ali ne, bomo lahko vedeli šele maja ali aprila, ko bo sezona na 
višku,« razlaga Noč. Poudari, da narava ponavadi dela po svoje. 
»Narava že ve, kaj je najboljše, mi čebelarji pa moramo čebelam 
zagotoviti dobre pogoje, da imajo hrano. S preživetjem čebel v le
tošnji zimi zaenkrat ni težav, kar je zelo spodbudno,« razlaga Noč.

veniji. Začeli so ga v Čebelarskem 
društvu Slivnica, v februarju pa so 
se vrnili v šentjursko občino. Na
povedali so slavja ob 110. obletnici 

[ šentjurskega čebelarskega društva 
in poudarili, da je slovenski med 
kljub medeni aferi izjemno kako- 

jvosten.

Slovenski med je varen
»Slovenski med je varen in 

kakovosten. Vsi parametri slo
venskega medu so nad standardi, 
slovenski čebelarji in potrošniki so 
lahko ponosni. V 20 letih niti en 
slovenski med ni bil v neskladju, 
itujih je bilo pa kar nekaj umak- 
; njenih s trgovskih polic,« je dejal

predsednik Čebelarske zveze Slo
venije Boštjan Noč. Taje skupaj z 
ekipo čebelarjev obiskal čebelarje 
na Kozjanskem, družil seje s člani 
10 čebelarskih društev.

Skupaj naprej
Mihaela Kotnik iz šentjurskega 

čebelarskega društva pa je vesela, 
da je medena afera čebelarje le še 
bolj povezala in da si skupaj priza
devajo ozavestiti potrošnike. Ena 
izmed priložnosti je bil dogodek 
pred trgovino Kea v Šentjurju. 
Slavja ob 110. obletnici njihovega 
društva bodo začeli s čebelarskimi 
razstavami v tem mesecu, vrhunec 
pa bodo doživela maja.

Eksena pri
predsedniku Pahorju

Borut Pahor je v predsedniški 
palači na visokem uradnem in sve
čanem srečanju v februarju sprejel 
predstavnike šentjurskega Izobra
ževalnega centra Eksena in Društva 
Eksena, ki so mu podarili svoj slo
venski prevod Unescove Deklaracije 
o načelih strpnosti.

Pahorje v izjavi za javnost pouda
ril, da strpnost ni nevarnost za svobo
do in ni ovira, ampak je njen pogoj: 
»Vsak naj pove kar misli, toda to naj 
pove na spoštljiv način in tako, da 
ne prizadene drugega. Skrb za to nas 
dela boljše ljudi in boljšo družbo,« je 
med drugim dejal.

Predsednik Pahor je na srečanje 
povabil tudi Vlasto Nussdorfer, va
ruhinjo človekovih pravic, Marjetko 
Hafner, direktorico Urada Slovenske 
nacionalne komisije za UNESCO, in 
Natašo Posel, direktorico Amnesty 
International Slovenija.

Dr. Nejc Jelen, avtor slovenskega 
prevoda deklaracije, med drugim tudi 
avtor kolumn v Šentjurskih novicah, 
je izrazil željo, da strpnost ne bi osta
la samo lepa pisana beseda, ampak da 
bi se čim bolj prelila tudi v življenje 
ljudi. Ob tem je poudaril, da so za to 
izrednega pomena izobraževanja o 
strpnosti. Predsednik Borut Pahor prejema Deklaracijo o strpnosti iz rok dr. Nejca Jelena.



___ pilU
končajo
šolanje, 

se zaposlijo

Mag. Branko Šket.
Direktor Šolskega cen
tra Šentjur že vse svoje 
življenje 'živi kmetijstvo'. 
Rojen v kmečki družini 
je hitro vzljubil delo na 
zemlji in iz tega naredil 
kariero.
Letos mineva 30 let, od
kar se je zaposlil na šen
tjurski 'kmetijski šoli', ki 
pa je danes, tudi ali pred
vsem po njegovi zaslugi, 
mnogo več.
Oče treh otrok prihaja iz 
Močel v šmarski občini, 
kjer še vedno z velikim 
veseljem obdeluje svoj 
sadovnjak in vinograd. 
Tam dobiva nove ideje, 
ki jih kasneje uresničuje s 
svojimi sodelavci. In, kot 
kaže, mu jih tudi po treh 
desetletjih ne manjka.
» Pogovarjala seje: Nina Krobat

Kaj počnete, kadar niste v službi?
• Mislite v tej zgradbi ali v službi? Težko re

čem, da kdaj nisem v službi. Lahko bi rekel, da 
sem skoraj 24 ur dnevno v službi, tudi ponoči, ko 
razmišljam o delu. V tistem času, ki si ga vzamem 
zase, pa se ukvarjam s kmetijstvom, natančneje 
s sadjarstvom, saj zelo rad delam naravne sadne 
sokove. Imamo manjši vinograd in tudi drugo hrano 
si pridelamo sami doma.

Izhajate iz kmečke družine. Vasje to spod
budilo, da ste študirali in magistrirali iz 
agronomije?
• Drži, že kot mlad fant sem opravljal vsa dela na 

domači kmetiji. Kmetijska opravila so mi še vedno 
zelo prijetna, sproščajo me in razbremenijo. To 
mi je tako blizu, da sem v kmetijstvu že vse svoje 
življenje. Danes kot šolska ustanova različna znanja 
s tega, pa tudi drugih področij prehranske verige 
prenašamo mladim. Še posebej me je vedno zani
mala kmetijska mehanizacija, zato sem se na tem 
področju tudi največ izobraževal, v sklopu agrono
mije. Sprva sem pridobil višješolsko, kasneje med 
delom pa še visokošolsko izobrazbo in magisterij.

Že vrsto let ste zaposleni na Šolskem centru,

24 let kot ravnatelj, 14 let kot direktor. Kako 
ste začeli svojo poklicno pot?
• Leta 1984 sem se zaposlil v tedanjem Hmeza

du, kmetijskem kombinatu Šmarje. Tam sem delal 
dve leti, sprva kot pripravnik, nato na področju 
varstva pri delu in naposled kot vodja plantaže 
Skrbnik. Leta 1986 sem prišel na šolo kot učitelj 
praktičnega pouka kmetijske mehanizacije. To je 
bilo zame zelo lepo obdobje, izredno rad sem delal 
z mladimi, tako rad, da sem se večkrat čudil, da sem 
za to še plačan, (smeh)

Potem je prišlo leto 1992. Takratna ravnateljica 
je odhajala v pokoj, a sprva nisem razmišljal, da bi 
kandidiral za ravnatelja. Nisem imel želje po vode
nju, želel sem ostati učitelj, a so me h kandidaturi 
spodbudili kolegi. Spomnim se zaključka šolskega 
leta 1991/1992, ko je vlada dala soglasje k imeno
vanju ravnatelja. S prvim septembrom 1992 sem za
čel delati povsem druge stvari, a sem še poučeval in 
eno leto ostal razrednik. Ravnateljevanje je psihično 
bistveno bolj obremenjujoče, a ko sem stopil na 
novo pot, sem si zadal cilje in jih začel uresničevati.

Kakšni so bili ti cilji?
• Že na samem začetku sem si zadal, da na šolo

LilližiBF
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pripeljemo terciarno izobraževanje, 
da našim dijakom ne bi bilo treba več 
na študij v Maribor ali Ljubljano. Že 
leta 1993 sem o tem govoril s teda
njim ministrom za kmetijstvo. Ko so 
sprejemali novo zakonodajo, smo mi 
že pripravili dva višješolska programa 
- eden je bil usmerjen v cvetličarstvo, 
drugi v urejenost podeželja. Programa 
sta bila drugačna od obstoječih, a nam 
ni uspelo, saj takratna politika ni bila 
naklonjena višjim strokovnim šolam 
na področju kmetijstva. Kasneje so se 
zadeve spremenile.

Na katere dosežene cilje ste po
leg tega najbolj ponosni?
• Začetek je bil zelo težak. Že takoj 

so mi na ministrstvu napovedali, da 
bo vrtnarska šola v Medlogu posta
la samostojna in da je na Štajerskem 
kmetijskih šol že preveč. Takrat sta 
bili namreč vrtnarska in kmetijska šo
la še združeni, sedež naše šole je bil 
v Medlogu. Dali so mi jasno vedeti, 
da bodo šentjursko šolo, ki je bila le 
enota medloške, zaprli. Tega v šoli s 
takšno tradicijo nikakor nismo smeli 
dopustiti. Danes smo tako relativno 
močni in upam, da bomo še močnejši.

Cilj, ki smo si ga zadali, je bil tudi,

»Začetek je bil zelo težak. Že 
takoj so mi na ministrstvu 

napovedali, da bo vrtnarska 
šola v Medlogu postala 
samostojna in da je na 

Štajerskem kmetijskih šol že 
preveč. Dali so mi jasno vedeti, 
da bodo šentjursko šolo, ki je 

bila le enota medloške, zaprli.«

da postanemo šola za življenje. Da 
dijakom ponudimo, kar v teh letih 
potrebujejo. Tako imamo svojo šolo 
vožnje, ki je namenjena vsem, ne le 
našim dijakom in študentom. Prav 
tako za širšo javnost izvajamo tečaje 
za pridobitev izkaznice, na podlagi 
katere lahko kupite fitofarmacevtska 
sredstva, in še vrsto drugih tečajev.

Poleg tega je bilo treba izboljšati 
materialne pogoje. Takrat smo bili le 
kmetijska šola z zelo malo zemljišči. 
Potrebovali smo nove programe, saj je 
vpis v šolo upadal. Iz kmetijstva smo 
tako šli v živilstvo, iz živilstva v nara- 
vovarstvo, na višji strokovni šoli pa iz 
kmetijstva, živilstva in naravovarstva 
še v gostinstvo in turizem.

Je bil to odgovor na potrebe tega 
okolja?
• Tako je. Če pogledava le kme

tijstvo - včasih je bil namen šolanja 
pridelava na kmetijah, kasneje pa se 
je izkazalo, daje treba stvari tudi pro
dati. Tako smo program prilagodili 
v kmetijsko-podjetniškega tehnika,
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vključili smo tudi znanja s področja 
podjetništva. Še naprej razmišljamo 
o novih programih, takšnih, za katere 
menimo, da sodijo v naš sklop. Tak je 
denimo program veterinarski tehnik.

Kakšna bo torej prihodnost vaših 
izobraževanj?
• Danes imamo izredno hiter ra

zvoj na področju računalništva in 
elektronike, vedno več tega prihaja 
v kmetijsko mehanizacijo. Imamo že 
nekaj sodobne tehnike, denimo trak
tor s satelitsko navigacijo za precizno 
kmetovanje in tudi škropilnico, ki med 
drugim omogoča, da lahko na njivi 
poškropiš samo tam, kjer je treba, saj 
sistem preko satelitske navigacije ugo
tovi, kje je že bilo poškropljeno. To 
so le nekatere smernice. Razvoj na 
splošno gre v pridelavo bolj zdrave 
hrane in v zmanjšanje onesnaževanja.

Lani smo z agronomsko fakulteto 
iz Zagreba imeli zelo zanimiv projekt. 
Raziskovali smo, kako z brezpilotnimi 
letali, droni, ugotavljati zdravstveno 
stanje sadovnjakov in vinogradov. 
Na podlagi teh raziskav so že nastali 
znanstveni članki, letos želimo razi
skave še nadaljevati. Želimo ugotoviti, 
ali lahko z droni bolezen odkrijemo 
že v zgodnji fazi in tako preprečimo 
njeno širjenje.

Ste v zadnjem obdobju uspeli 
izpeljati kakšne večje naložbe?
• V zadnjih nekaj letih smo pos

tavili dva nova rastlinjaka, v katerih 
gojimo zelenjavo. Potem smo po 50 
letih pridobili nazaj objekte pod šolo, 
torej pod glavno cesto, in jih začeli 
prekrivati, ker so bile strehe v zelo sla
bem stanju. Ti objekti so bili v osnovi 
grajeni za šolo in v njih želimo spet 
vzpostaviti določene šolske dejavno
sti. Prav tako želimo pridobiti še drugi 
del objektov, ki jih zdaj še upravlja 
podjetje Meja.

Omenili ste, da ste si zadali cilj 
izboljšati materialne pogoje in 
povečati šolska zemljišča.
• Želimo zaokrožiti šolsko pose

stvo. Praktično iz nič smo pridobi
vali zemljišča in danes obdelujemo 
že okoli 35 hektarjev površin, prav 
tako načrtujemo še nove. Želimo bi-

»Imamo že nekaj sodobne 
tehnike, denimo traktor 
s satelitsko navigacijo za 

precizno kmetovanj in tudi 
škropilnico, ki med drugim 
omogoča, da lahko na njivi 
poškropiš samo tam, kjer 
je treba, saj sistem preko 

satelitske navigacije ugotovi, 
kje je že bilo poškropljeno.«

ti samooskrbni, sami pridelati tisto, 
kar uporabljamo za prehrano. Imamo 
svojo zelenjavo, sadje, vinograd in 
vino Šolska kapljica, pridelujemo 
pšenico, ajdo, koruzo, zelišča ... Kar 
si še želimo, jev objektih, ki smo jih 
dobili nazaj, vzpostaviti živinorejo, a 
jih je treba prej preurediti. Trenutno 
denarja nikjer ni, a si prizadevamo, 
da bi nam to uspelo čim prej. Kas
neje bomo postavili tudi nov najso
dobnejši hlev za molznice za učne 
namene.

Poleg pridelave šolske izdelke 
tudi predelujete in prodajate.
Zelo obiskan je vaš rastlinjak, 
kjer lahko kupimo cvetje, tudi 
pecivo gre menda za med.
• Naša vrtnarija je zelo stara, skoraj 

toliko kot šola. Pravzaprav so stro
kovnjaki iz naše vrtnarije ustanovili 
vrtnarsko šolo v Celju. Iz naše go
spodinjske šole je nastajala gostinska 
šola v Celju. Imamo torej zelo dolgo 
tradicijo. Čeprav ne izobražujemo za 
vrtnarske programe, pa to dejavnost 
izvajamo v sklopu naših kmetijskih 
programov. Izdelki, ki pri tem nasta
nejo, so naprodaj.

Enako je tudi s programom slašči
čar, ki smo ga pridobili leta 1999. Ve
liko dobrot nastane v naših živilskih 
delavnicah, te ponujamo in delamo 
tudi po naročilu. Naročil peciva je res 
ogromno. In to je tista prava praksa, 
ne le ponavljanje vaj, temveč konkre
tno delo. Na višji strokovni šoli imajo 
študenti 800 ur prakse pri delodajal

cih. Praktično izobraževanje daje težo 
izobraževalnemu procesu.

Smo v obdobju vpisov. V katerih 
programih letos pričakujete naj
večji vpis?
• Vsi programi so zanimivi, a tre

nutno izstopa program mehanik kme
tijskih in delovnih strojev. Dijaki z 
zelo dobrim uspehom prihajajo v ta 
program, in to iz vse države, saj v Slo
veniji le dve šoli izvajata ta program, 
poleg naše še šola v Mariboru.

Povečuje se tudi zanimanje za dru
ge programe, a tam zanimanje iz leta 
v leto niha, medtem ko na programu 
mehanika vsako leto zaprosimo za 
povečan obseg. Manj zanimanja je 
morda za program pek, saj je ta pok
lic težak, zahteva nočno delo. Manjše 
zanimanje nato rešujemo s kombini
ranimi oddelki.

Poudarjate, da izobraževanje 
na področju prehranske verige 
pomeni dobre zaposlitvene mož
nosti. Koliko dijakov in študentov 
najde delo?
• Prehranska veriga je vedno bolj 

pomembna, najpomembnejša v življe
nju, zato se vpis k nam tudi povečuje. 
Lansko šolsko leto smo imeli vpisanih 
313 dijakov, letošnje pa že 340, kar 
je veliko več. To področje torej išče 
kadre. Tisti, ki pri nas končajo šolanje, 
se večinoma zaposlijo. V kmetijskih 
programih so bodoči prevzemniki 
kmetij, pek in slaščičar sta samoza- 
posljiva poklica ... Tako ali drugače 
torej najdejo delo.
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Šentjur čani

PONKOVŠKA VELIKONOČNICA

Franc Žličar je pred 
leti kot zbiratelj 
starih kmečkih 

orodij in predmetov 
pomagal v doma
čem kraju tudi pri 
razstavah o vino
gradništvu, žitih in 

pekarstvu.

Kmetija, ki lepša Ponikvo
Kmetija Žličar.
Ko se za Hotunjami 
povzpnemo po hribu 
na Ponikvo, se nam 
kmalu po zavoju na 
vrhu hriba odpre pog
led na lepo naselje. 
Med prvimi nas na 
levi strani pozdravi 
kmetija Žličar. Takoj 
opazimo lepo ureje
no in prijazno okoli
co. Nismo preseneče
ni, saj je bila prav ta 
kmetija lani nagraje
na s ponkovško veli
konočnico za najlep
še urejene kmetije.
» Piše: Tomaž Pritekelj

Lani so na Ponikvi na 23. Marti
novih dneh spet podelili priznanja 
za najlepše urejene stanovanjske 
hiše in kmetije, ponkovške veliko
nočnice. Priznanja za hiše so prejeli 
Mira Čoki, Lojzka Podgoršek in 
Danica Planko. Ponkovško veliko
nočnico za kmetije sta poleg dmžin 
Smole in Filipšek prejela tudi Silva 
in Franc Žličar s Ponikve, ki sta 
me hladnega popoldneva ob obisku 
prijazno povabila v toplo hišo na 
kavo in pecivo.

!2>

Silva in Franc pred svojo hišo z lepo urejeno okolico.

Silva in Franc Žličar na svoji letni terasi, kjer čez zimo pred mrazom zaščitita 
nekatere vrste cvetja.

Komisija prišla med

Pred kmetijo Žličarjevih nas v .
pozdravita urejena greda pred vho- .
dom v hišo in večja zasaditev cvetja. žt 
Poleg zanimivega stavbnega ometa 
pritegnejo oko lepo urejena parki- I 
rišča in očiščena tla. Silva Žličar z | 
nasmehom prizna, da je vedela, da so 
prejšnja leta okolice hiš in kmetij že 
ocenjevali, a člani komisije za oce-

Zakonca Žličar sta ponosna na svoje 
velike hortenzije Foto tod Ponikva

njevanje so to leto prišli nenapove
dano, ravno ko je kosila travo okoli 
hiše. Navdušeni so bili nad izgledom 
cvetja in urejenostjo okolice. Okoli 
hiše se preko leta bohotijo tulipani, 
magnolije, razne trave, vanilija, hibi
skus, cveti sivke in hortenzije, kijih 
Silva vzgaja sama iz potaknjencev.

Obnovljena kmetija
Franc Žličar je že tretji rod dru

žine, ki živi na kmetiji. Ko je hišo 
prevzel njegov stari oče, ki se je 
iz Šentjurja priženil na Ponikvo, je 
tukaj bila še ena izmed vaških go
stiln. Z roko Franc pokaže na rahlo 
ukrivljen kot sobe in pripomni, da

je tu bila črna kuhinja.
Kmetijo trenutno obnavljajo. Za

radi težje bolezni, ki je Franca pe
stila pred leti, je opustil idejo o živi
noreji in se osredotočil na vinogra
dništvo. Danes obdeluje okoli 7000 
trsov, nasajenih nekaj kilometrov 
iz Ponikve. Alkohola ne pije, niti 
ga ne pokuša. Vseeno je prejemnik 
nekaj priznanj za vino, ki ga vsako 
leto napravi iz svojega grozdja. Še 
pred kratkim je bil ponosni lastnik 
konja, vendar gaje prodal in živino
rejo popolnoma opustil. Sedaj bivša 
upravnica pošte in bivši uslužbenec 
pospeševalne službe, starša dveh 
hčera, večino časa preživita doma, 
kjer opravljata lažja kmetijska dela.

Kmetijstvo nekoč in 
danes

Franc Žličar ugotavlja, da se je 
kmetijstvo v zadnjih letih močno 
spremenilo. Pogreša strojne skup
nosti, ki so nekoč zagotavljale izpo
sojo kmetijske mehanizacije. Pravi, 
da čedalje več mlajših kmetov da
nes raje zapravi več denarja za nove 
in moderne stroje, kot pa da bi se 
dela lotili sami.

Opaža upad ročnega dela v hlevu 
in pogreša več kmetij, ki bi vzrejale 
manjše število živine, namesto da 
se lotevajo visokega števila glav, 
za katere nimajo dovolj obdeloval
ne površine, da bi živino nakrmili 
sami.

Pravi, da je problem tudi v one
snaženosti in zakisanosti zemlje z 
gnojnico, ki ne zori dovolj časa. Po
greša uporabo naravnega hlevskega 
gnoja, ki poleg blata vsebuje tudi 
rastje. Sam vidi prihodnost skro
mnejšega kmetijstva prej v vzgoji 
poljščin kot v živinoreji, saj ugota
vlja, da lahko z isto površino, na ka
teri rastejo poljščine, nahraniš več 
ljudi kot živali, od katerih dobimo 
mleko in meso.
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LEOPOLD TANSEK

Ob obisku na domu 
v Šentjurju, kjer Le
opold Tanšek živi s 
soprogo Marjano, je 
športni navdušenec 
seveda imel prižgan 
televizor, saj je bil 
ravno prenos večer
ne tekme smučar
skih skokov.
» Piše: Bogdan Rahten

Nekdanji športni pedagog je 
še vedno športni navdušenec, 
dandanes pa se najbolj veseli 
obiska vnukov Denisa in Dom
na ter hčerke Katje, s katerimi se 
odpravi tudi na igrišča v bližnji 
šentjurski športni park.

Vsestranski športnik od 
mladosti

Rojen je bil med drugo sve
tovno vojno, natančneje 2. julija 
1944 v Šibeniku. Pri devetih me
secih je na znameniti bitki na Re- 
sevni umrl njegov oče, Leopold 
Slapšak, komandir zaščitnega 
voda drugega bataljona Koz
janskega odreda, s partizanskim 
imenom Gajst, po katerem je ime
novana tudi ulica pri hruševski 
osnovni šoli.

Osnovno šolo je obiskoval v

Šmartnem ob Dreti, kamor se 
je poročila mati, nato pa še v 
Gornjem Gradu. Že takrat je bil 
vsestranski športnik. Z letom 
1960 je bil član prve generacije 
srednje šole za telesno vzgojo v 
Mariboru. »Takratne obremenitve 
so bile kar velike, saj smo morali 
med drugim prehoditi planinsko 
transverzalo«, se športno-vzgoj- 
nih začetkov spominja Polde, kot 
ga mnogi kličejo še danes.

Za tem je v istem mestu obi
skoval še pedagoško akademijo. 
Tam je bil član atletskega in roko
metnega društva Branik. Pri metu 
diska je na republiškem prvenstvu 
osvojil drugo, na jugoslovanskem 
pa četrto mesto.

Namesto telovadbe 
gradnja športnih igrišč

Z letom 1966 je nastopil prvo 
službo na takratni OŠ Franja 
Vrunča v Gorici pri Slivnici, ki 
je bila po številu učencev druga 
naj večja v občini. Takrat je bila to 
nova stavba, a še brez igrišč, kaj 
šele telovadnice. Prvo leto otroci 
niso imeli kaj veliko telovadbe, 
ampak so večinoma pomagali 
pri gradnji igrišč (ravnanje po
vršine, podiranje dreves, urejanje 
drenaž).

»Danes si česa takšnega ne 
moremo zamisliti. Prvo igrišče je 
bilo pokrito s črnim lešem. Nas
lednje leto smo dodali še atletsko 
stezo in jamo za skok v daljino

Leopold Tanšek kot smučar.

Leopold danes
Kot upokojenec je od vsega začetka član Balinarskega 

društva Šentjur. Kar dolgo je bil tehnični vodja in organizator 
tekmovanj, obenem pa je še vedno tudi aktiven tekmovalec.

Dandanes spremlja vse športe, najraje pa rokomet. Občasno 
si kakšno tekmo v Šentjurju ogleda tudi v živo. Športni objekti 
se mu zdijo na zadovoljivi ravni in upa na razširitev hruševske 
dvorane, ki bi po njegovem morala biti večja že ob izgradnji. 
Prav tako bi lahko bila v Šentjurju kakšna kolesarska steza več. 
Žal je v zadnjih letih padla kakovost nogometa. Na splošno 
pogreša večjo vključenost ljudi v aktivnosti, kot je bila nekoč 
npr. s sindikalnimi igrami.

Zenska rokometna ekipa Slivnice v tretji ligi. ______________________________________________________________________
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Ob gradnji šolskega igrišča. Na sliki z leve Viljem Škornik, Leopold Tanšek in Miha Lukane.

in višino,« Tanšek niza podatke. 
Šele leta 1975 je bila zgrajena te
lovadnica, ko je telovadbo začel 
poučevati še drugi učitelj poleg 
njega, Viljem Škornik, ki sedaj 
uči v Šentjurju. Do takrat je bila ta 
dejavnost organizirana na hodni
kih. »Ogromno časa smo namenili 
plesu,« se spominja Tanšek.

Poleg telovadbe je učil še teh
niko, gospodinjstvo in zemljepis. 
V slivniških časih so bili tam
kajšnji učenci zelo dobri tekači 
krosa. Najuspešnejša sta bila 
Ivan Kukovič in Vlado Artnak. 
Učenci so bili kondicijsko zelo 
dobro pripravljeni. Največkrat so 
šli teči na približno 800 metrov 
dolgo progo, na t. i. rore, ker je 
pot peljala preko cementnih cevi 
v jaških. »En krog je bila sploh 
osnova, preden smo začeli z resno 
telovadbo,« poudari.

Za rokomet po igralke 
na njivo

Dekleta so bila zelo dobra v 
rokometu. Dvakrat so bile regij
ske prvakinje in nastopile so na 
republiškem polfinalu v Ljubljani. 
Ustanovili so celo rokometni klub 
in dekleta so tekmovala v tretji 
slovenski ligi, kjer so zasedala 
tretje ali četrto mesto. Vse skupaj 
je trajalo štiri do pet let.

»Pri tem sta mi pomagala po
kojni Franc Krampi in Miha 
Zupanc. Po prehodu v srednjo 
šolo dekleta niso več igrala, prav 
tako pa so morala pomagati na 
domačih kmetijah. Nekajkrat sem 
jih za tekmo dobesedno pobral z 
njive,« razlaga ob kazanju malce 
porumenelih črnobelih fotografij.

Z rokometom je začel tudi v 
Šentjurju. S Preboldom so igrali 
celo kvalifikacije za uvrstitev v 
drugo slovensko ligo. Še zdaj se 
dobro spomni tega: »Zmagati bi 
morali na obeh tekmah. V gosteh 
smo bili boljši z 9:16, doma pa

žal izgubili. Sam sem na odločilni 
manjkal zaradi udeležbe na pogre
bu,« zaključi o nikoli narejenem 
rokometnem preboju v Šentjurju. 
Takratni glavni igralci so bili: gos
pod Čater, Boris Čepin, Bogdan 
Hvale, Branko Oset, Beno Pe
čar, Jože Prezelj,... Vratarje bil 
Anton Rataj. Seveda so se takrat 
vse tekme igrale na prostem.

Mnogo jih je splavalo
Na slivniški šoli je bil aktiven 

tudi na sindikalnem področju, en 
mandat pa tudi na šentjurski šoli, 
kamor seje preselil leta 1982. Na 
OŠ Franja Malgaja je deloval do 
leta 1995. Spominja se, da so naj
boljše izide dosegali pri atletiki, 
košarki, rokometu, nogometu in 
namiznem tenisu. Organiziral je 
tudi veliko smučarskih aktivnosti. 
Nostalgično se spominja: »Vsaka 
šola je imela vlečnico, zelo pri
ljubljeni pa so bili tudi smučarski 
avtobusi na večja smučišča.« Tudi 
sam je na smučarskem sindikal
nem tekmovanju na Golteh pose
gel po prvem mestu.

Ogromno otrok je naučil plava
ti, verjetno preko tisoč. To je bilo 
v poletnih kolonijah, šolah v na
ravi in namenskih tečajih v Celju.

Srečal se je tudi s kritičnimi 
primeri. Tako se je neko nedeljo 
v Izoli skoraj utopila ena deklica. 
Na plaži ni bilo obveznega zdrav
nika, nanjo pa je opozoril takratni 
učenec, današnji telovadnik Ma
tjaž Zendzianowsky. Pri oživlja
nju je bilo sprva kar nekaj težav, a 
seje vse končalo srečno. »Razlog 
je bil povsem banalen, spotaknila 
se je pri izhodu iz vode.«

V drugem primeru je v času po
letne kolonije v Jagodju nad Izolo 
med nevihto udarila strela, ki je 
položila dve deklici. Ena od njiju 
je bila zaradi posledic pozneje kar 
tri mesece v bolnišnični oskrbi. 
To je bila velika preizkušnja za

risotne pedagoge in zdravnika
tefana Tisla.

S košarko do upokojitve
Še za časa Jugoslavije je prejel 

Schreinerjevo priznanje, kakor tu
di zlato značko športnega pedago
ga, na kateri je še danes ponosen.

Leta 1995 je še zadnjič zame
njal šolo, kjer je poučeval, saj je

bila takrat zgrajena šola v H ru
ševcu, kjer je ostal do upokojitve 
leta 2007. Zelo zanimive so bile 
tekme šolske košarkarske lige 
med obema šentjurskima šolama. 
Za hruševsko šola sta igrala brata 
Sebič, pri Malgaju pa je blestel 
Gerinek. Vsi trije so še danes čla
ni Tajfuna.

7arn ito Han? Hnhrn

Bar Petelinček jjl 
Kavarna Matt cafe ■ 
Kava bar Anderburg ■ 
Bar OMW Šentjur

• Kavarna center
• Hotel Žonta
• Gostilna pri Ahacu ; -
• Kava bar Pošta
• Effect caffe
• Okrepčevalnica Čočka
• Bar pizzerija Osmica ?
• Kava bar Lipa
• Gostišče in prenočišča

• Kavarna Levada
• Klub Modro nebo
• Kea caffe (v novem centru)
• Santana coffee shop jgfe
• Pizzerija Zanzibar £■
» Slaščičarna Jana ■

Bohorc
• Okrepčevalnica Vaški hram
• Bar Palma • Kava bar Rifnik
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»Imamo vse in še več, kot imajo veliki!«

KS Planina pri Sev
nici. Krajani, s kate
rimi smo govorili, so 
ponosni na svojo ne
okrnjeno naravo, želi
jo pa predvsem bolj
še cestne povezave.

Piše: Nina Krobat

Planina pri Sevnici je po površini 
največja krajevna skupnost na Šen
tjurskem z zanimivo lego. Območje 
krajevne skupnosti se namreč doti
ka kar petih občin: Dobja, Laškega,

Krškega, Sevnice in Kozjega.
Ko smo pred dobrim letom dni 

nazadnje podrobneje poročali o ak
tualnem dogajanju tam, je predse
dnik krajevne skupnosti ocenil, da

so za naložbe na Planini v zadnjih 
nekaj letih namenili več kot 5 mili
jonov evrov. Opozoril pa je na raz
vejano infrastrukturo, ki jo je težko 
vzdrževati, predvsem je mislil na

številne ceste. Prav to je največja 
slabost tega območja, lahko pov
zamemo besede štirih krajanov, s 
katerimi smo govorili o življenju 
na Planini.

Andraž Hladin,

predsednik PGD Planina
Tudi on je pristen Planinčan. Sredi 

febmarja, ko smo govorili z njim, sta 
s partnerko ravno pričakovala svoje
ga prvega otroka. Sicer je zaposlen 
v družinskem podjetju, kjer opravlja 
delo organizatorja prevozov v medna
rodnem cestnem prometu.

V domačem kraju je trenutno ak
tiven kot predsednik Prostovoljnega 
gasilskega društva, med gasilce je sto
pil pred 13 leti. Vodenje največjega 
društva v kraju in redna služba mu 
vzameta precej časa, zato ga za ak
tivno sodelovanje v drugih društvih 
nima dovolj. Kar ga vendarle ostane, 
pa izkoristi za druženje s prijatelji in 
rekreacijo.

Kakšna je kakovost življenja v 
vašem domačem kraju?

Imamo trgovine, zdravniško oskr
bo, šolo, vrtec, pošto, knjižnico, uspe
šna podjetja, ki domačinom in drugim 
nudijo delovna mesta. Imamo torej 
vse, kar imajo veliki (večja mesta). 
Imamo pa tudi tisto, česar veliki ni
majo, to sta neokrnjena narava in čist 
zrak. Na žalost smo kljub temu odvisni 
od večjih centrov, s katerimi pa nas žal 
povezuje dokaj slaba cestna infrastruk
tura (celo makadamske ceste).

Kaj bi v svoji krajevni skupnosti 
najprej pokazali turistu?

Ko takole malce pomisliš, ugotoviš, 
da se težko odločiš le za eno stvar, ki 
bi jo izpostavil. Imamo čudovit grad, 
prekrasno cerkev s kapelicami na Sv.

Križu, tri zanimive in bogate zbirke, 
neskončno kolesarskih in pešpoti po 
Bohorju in še bi lahko našteval. A 
kot gasilec moram seveda tukaj po
vedati, da je ponos Planine vsekakor 
prireditev Angelska nedelja, ki vsako 
prvo nedeljo v septembru na Planino 
privabi nemalo obiskovalcev od blizu 
in daleč.

Kaj bi na območju KS Planina 
izboljšali ali spremenili?

Veliko imamo pokazati ljudem, pa 
vendar sem mnenja, da ljudje premalo 
vedo o nas. Treba bi bilo dober glas o 
nas ponesti še drugam. In ne nazadnje, 
velika izboljšava, ki je za nas gasilce 
že kar nuja, bi bil nov gasilski dom, 
za katerega upam, da bosta lokalna 
skupnost in občina našli posluh in nam 
pomagali pri realizaciji naše želje.

Nevenka Senica,

samostojna podjetnica, 
frizerka

Vseskozi je živela na Planini v 
zgornjem trgu, le za nekaj let se je 
odselila v bližnje Prapretno, od koder 
je njen mož. Ustvarila sta si družino 
in dom pod planinsko cerkvijo.

Odločitev, da postane frizerka, je 
bila najlažja v njenem življenju, pra
vi, saj je že vseskozi vedela, kaj želi 
početi. Imeti svoj salon na Planini 
je bila njena skrita želja od srednje
šolskih dni, ki jo je uresničila pred 
13 leti. Ker pa želja po ustvarjanju, 
novih izzivih, ljudeh in okolju ni 
izzvenela, je padla odločitev, da gre 
s svojim znanjem, izkušnjami in in

terpretacijo mode še v Šentjur. Tam je 
salon odprla leta 2009, pred dobrim 
letom je pridobila še nove poslovne 
prostore. Ker so njeni dnevi delovni, 
saj izmenjaje dela tako na Planini kot 
v Šentjurju, za kaj drugega časa nima.

Kakšna je kakovost življenja v 
vašem domačem kraju?

Mislim, da nam na Planini ni hu
dega, saj imamo po večini vsi zapo
slitve in košček zemlje, na kateri si 
lahko kaj pridelamo. Imamo pa tudi 
vse, kar človek potrebuje za dostojno 
življenje: vrtec, šolo, trgovino, pošto, 
zdravstveni dom, pa nekaj nas malih 
obrtnikov, ki tudi dodamo vsak nekaj.

Kaj bi v svoji krajevni skupnosti 
najprej pokazali turistu?

Turista bi peljala na planinski grad,

mu pokazala kaščo, dva muzeja - to 
bi seveda bilo možno zgolj ob pred
hodni najavi, ker je drugače vse za
prto. Z željo po sprehodu pa bi ga 
napotila tudi na Sv. Križ.

Kaj bi na območju KS Planina 
izboljšali ali spremenili?

Kar se tiče izboljšanj in sprememb 
na Planini, bi se dalo debatirati - vse
kakor otroci v šoli pogrešajo dodatne 
zaposlitve in možnosti izobraževanja. 
Nekaj osnovnega jim je omogočeno, 
za kaj več pa jih je že treba voziti v 
Šentjur ali Celje, ampak to je pač mi
nus Planine kot manjšega kraja. Sama 
Planina se tudi bolj počasi razvija. 
Moje mnenje je, da bi se tako KS 
kot sami sokrajani morali malce bolj 
povezati med sabo.

Anton Špan,

predsednik KS
Predsednik sveta KS Plani

na pri Sevnici tukaj živi že vse 
svoje življenje. Z ženo in štiri
mi otroki biva v vasi Doropo- 
Ije. Po poklicu je elektrotehnik, 
zaposlen kot hišnik v Osnovni 
šoli Planina pri Sevnici. Od leta 
2006 je občinski svetnik in od 
leta 2014 še predsednik sveta 
KS.

Poleg tega je predsednik Zve
ze borcev za vrednote NOB Pla
nina, kot član je aktiven tudi v 
Kozjerejskem društvu Šentvid. 
V prostem času rad igra šah, po
leti pa nabira gobe.

Kakšna je kakovost življenja 
v vašem domačem kraju?

Življenje na območju KS 
Planina je predvsem zdravo 
zaradi neokrnjene narave in 
veliko gozda. Večina ljudi ho
di v službo in doma obdeluje 
še manjše kmetijske površine, 
nekaj pa se jih preživlja samo 
s kmetijstvom. Ce bi kakovost 
življenja ocenjeval od 1 do 5, bi 
bila ocena 4 primerna.

Kaj bi v svoji krajevni 
skupnosti najprej pokazali 
turistu?

Najbolj sem ponosen na grad 
Planina, za katerega vzorno 
skrbi podjetje Tajfun Planina. 
Treba bi bilo ustanoviti turistič

no društvo, ki bi vse leto pove
zovalo vse subjekte v kraju in 
bi se tako izboljšala turistična 
ponudba.

Kaj bi na območju KS Plani
na izboljšali ali spremenili?

Nujno je izboljšati cestno in
frastrukturo, tu gre predvsem 
za državne ceste, ki so v zelo 
slabem stanju. Lani smo pri
dobili nov vodovod iz Zelene. 
Vrednost naložbe je bila okoli 
milijon evrov. Projekt sta iz
vedli občini Šentjur in Dobje. 
Iz rezervoarja na Lipi namera
vamo v prihodnjih letih to vodo 
pripeljati do gospodinjstev v KS 
Planina, ki še nimajo zdrave pi
tne vode.

J Jasmina Planko,

študentka, občinska 
svetnica

Študentka sanitarnega inže
nirstva na Zdravstveni fakulteti 
v Ljubljani prihaja s Planinskega 
Vrha, kjer pa zaradi študijskih ob
veznosti zdaj preživi le še kakšen 
dan na teden.

Mlada občinska svetnica v lo
kalni politiki še nabira izkušnje, 
pravi, saj se mora še veliko naučiti. 
Ji je pa všeč, daje del stranke, ki je 
v občinskem svetu zelo aktivna, ta
ko da se največ nauči prav od svo
jih svetniških kolegov, ki sprožajo 
debate in postavljajo vprašanja. V

prostem času se najraje ukvarja s 
športom, predvsem teče. Sicer pa 
zelo rada tudi bere.

Kakšna je kakovost življenja v 
vašem domačem kraju?

Glede na to, da čez teden živim 
v Ljubljani, se vsak vikend z naj
večjim veseljem vračam na Plani
no. Predvsem zaradi neokrnjene 
narave in mim, ki ga imamo. Meni 
se zdi, da se na Planini da živeti 
zelo kakovostno, predvsem tisti, 
ki imajo radi naravo in mir. Slaba 
stvar je predvsem precej velika od
daljenost od večjih krajev, sicer pa 
bi bil to veliko manjši problem, če 
bi bile ceste urejene.

Kaj bi v svoji krajevni skup
nosti najprej pokazali turistu?

Turiste bi najprej peljala na 

grad, ker je to znamenitost, ki mi 

je na Planini najbolj všeč. Peljala 

bi jih tudi peš na Sv. Križ, saj je to 

kraj, kamor grem največkrat, kadar 
sem doma.

Kaj bi na območju KS Planina 
izboljšali ali spremenili?

Ceste! Sicer drugih stvari, ki bi 

jih spreminjala, ni. Morda manjka 

le dodatna promocija kraja. Pred

vsem si želim, da bi se sami prebi

valci zavedali, v kako lepem kraju 

živimo, in bi bili ponosni na vse 
znamenitosti.
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Stari zapisi
» Po arhivih vas vodi Bogdan Rahten

Zbor občanov Šentjurja: zid je treba 
podreti!

Sklical gaje svet KS v skupščin- tura je narasla ob razpravi o 'no
ski dvorani. Prišlo je preko 50 ob- gometnem' zidu. Ocenili so, da 
čanov, kar pomeni, da Šentjurčani gre ne le za grobi poseg v estetiko 
niso neobčutljivi na skorajšnje vo- kraja, temveč tudi za ogrožanje 
litve in glasovanje za samoprispe- šole in varnosti. Krajani Pešnice 
vek.- Zanimivo (in hkrati žalostno) • • so- biti- še- posebej ogorčeni,- ker 
je, da se zbora ni udeležil nihče z se ji njihova množično podpisa- 
občine. Enako so se 'izkazali' tudi na peticija na občini enostavno 
predstavniki strank. izgubila.

Začetek je bil medel. Tempera- Šentjurske novice, 27. 2.1996

Šentjurske novice na internetu
Petega februarja 2001 se je na 

svetovnem spletu, bolj poznanem 
pod udomačenim imenom internet, 
pojavila tudi domača stran Šentjur
skih novic, ki so tako postale prvi

Oj, kebapa mi daj!
Malo pred novim letom je znani 

šentjurski pekarnar Bučo na lo
kaciji ob enem izmed šentjurskih 
semaforiziranih križišč začel s pro
dajo orientalske hrane - kebapa. 
Po mesecu dni delovanja je očitno,

šentjurski časopis, ki ga je mogoče 
brati v New Yorku, Pekingu, Bag
dadu, Londonu, Spodnjem Duple
ku ali pa preprosto v Šentjurju.

Šentjurske novice, 27. 2. 2001

da so Šentjurčani in okoličani no
vost vzeli za svojo. Tako postaja 
postanek za kebap nujen sestavni 
del šentjurskega nočnega življenja, 
pa ne samo takrat.

Šentjurske novice, 7. 2. 2006

Ipavčev Šentjur zatajil Josipa
Ravno 8. februarja, ko Slovenci Edini, ki je počastil njegov spo- 

slavimo kulturo, je minilo tudi 90 min, je bil Franc Zabukošek, ki je 
let od smrti slovenskega skladate- na predvečer okrogle obletnice ob 
lja in zdravnika Josip Ipavca, ki se doprsnih kipih članov velike rod- 
je rodil kot sedmi otrok prav tako bine v šentjurskem Zgornjem trgu 
znanega skladatelja Gustava Ipav- izobesil slovensko zastavo, 
ca, Benjamin pa je bil njegov stric. Šentjurske novice, 23. 2. 2011

• DOBJE — 8 februarja jc bila proslava slovenskega kul
turnega praznika z naslovom: fim, video, poezija, čarovnija. 
Na proslavi so sodelovali: Drago Medved iz Celja, ki se je 
predstavil s svojo najnovejšo poezijo, Tone Kuntner — igralec 
in pesnik iz Ljubljane, Manja Anderle — novinarka ljubljan
skega Dnevnika, Sandi Vidcmšck — snemalec TV Ljubljana, 
Milan Ljubič — režiser Viba filma iz Ljubljane in Gocc Kalaj- 
džlski — slikar iz Šentjurja.

Utrip, februar 1986

BESEDA 
JE VAŠA
Vsako soboto po 11. uri! J

POVABLJENI K RAZMIŠLJANJU

Mesto 
glasnik miru 
OZN- 
priložnost 
za Šentjur

Leto 1986 je Organizacija zdru
ženih narodov razglasila za svetov
no leto miru. V okviru tega leta so v 
OZN izmed več deset tisoč mest po 
svetu s posebnim namenom izbrali 
62 mest z vseh celin in jim s sve
čano listino podelili častni naziv 
mesto glasnik miru. S tem so dali 
lokalni skupnosti priznanje njene 
pomembne vloge in spodbudo za 
prevzemanje odgovornosti v ak
tivnemu prizadevanju za gojenje

Piše: Dr. Nejc Jelen, vodja 
projekta Mi smo ZA STRPNOSTI, 
podpredsednik Društva Ek- 
sena in vodja Inštituta Eksena v 
Izobraževalnem centru Eksena

Ko smo se predstavniki šentjur
skega Društva Eksena v okviru 
svoje turneje strpnosti, na kateri 
visokim državnim, lokalnim in 
nevladnim predstavnikom v pod
poro strpnosti in napredka svečano 
poklanjamo prvi slovenski prevod 
Unescove Deklaracije o načelih 
strpnosti, nedavno mudili na spre
jemu pri županu Slovenj Gradca, g. 
Andreju Času, nam je le-ta ponosno 
predstavil združenje mest glasnikov

S tem bi naš Šentjur dvignili na višji evropski in svetovni 
nivo, se mednarodno povezali, organizirali mednarodne 

umetniške, znanstvene in druge prireditve. S tem bi 
odprli novo poglavje v vidnosti, prepoznavnosti in po
membnosti našega mesta ter dali nov zagon turizmu.

medsebojnega spoštovanja, sožitja 
in miru.

Mesta glasniki miru so tako svo
jevrstni sooblikovalci človekoljubne 
zavesti prebivalcev in si prizadevajo 
za miroljubno iskanje rešitev sodob
nih problemov. So zgled in navdih 
za ostala mesta doma in po svetu. 
Leta 1988 so ta mesta ustanovila 
Mednarodno združenje mest glas
nikov miru, ki ima kot nevladna or
ganizacija poseben status pri OZN.

Katera mesta so mesta 
glasniki miru?

Mesta v prvi vrsti delujejo v lo
kalnem okolju, ob nekaterih skupnih 
akcijah pa tudi z združenimi močmi. 
Z imenovanjem novih mest, ki si 
naziv prislužijo z angažiranim delo
vanjem za mir na različnih področ
jih javnega življenja, se ta ugledna 
skupnost mest skozi leta širi in da
nes šteje 112 članov. Med njimi so 
svetovne prestolnice in metropole, 
kot so Peking, Čikago, Madrid, 
Moskva, Rim, Dunaj, Berlin, To
kio, San Francisco in Melbourne ter 
manjši kraji, kot so Verdun, Lublin, 
Strumica ter Kotor. V Sloveniji sta ta 
častni naziv pridobila Slovenj Gra
dec leta 1989 in Ljubljana leta 2014.

mim in povedal, kako izjemen vpliv 
ima ta častni naziv za prepoznavnost 
in ugled njihovega mesta. Zato smo 
začeli razmišljati, kako bi bilo, če 
bi lahko ta naziv pridobil tudi naš 
domači kraj, Šentjur.

Zakaj Šentjur?
Zagotovo bi mesto in krajani s 

tem veliko pridobili, saj bi lahko 
s tem naš Šentjur dvignili na višji 
evropski in svetovni nivo, se med
narodno povezali, organizirali med
narodne umetniške, znanstvene in 
druge prireditve in tako dalje. S tem 
bi odprli novo poglavje v vidnos
ti, prepoznavnosti in pomembnosti 
našega mesta ter dali nov zagon 
turizmu, ki je v zadnjih letih tako 
v upadu.

Ideja je brez dvoma privlačna, 
hkrati tudi malo drzna, čeprav nam 
je g. Čas spodbudno dejal, da to ni 
nemogoče. Zato smo našemu žu
panu in občinskim svetnikom se
daj navdušeno poslali pobudo, da 
Šentjur kandidira za pridobitev te
ga naziva. Če želimo napredovati, 
potem moramo ciljati tudi visoko, 
vprašanje je le, če imamo v Šen
tjurju za takšne poteze dovolj vizije, 
ambicioznosti in poguma.
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NAROČILO KURILNEGA OLJA

tel:02 845 0126 
tel:03 752 07 08

PIŠTOLO NA TREBUH

Sentjurčan v Celju 
mahal s pištolo
Pištola. V enem od 
lokalov je Šentjur- 
čan grozil, da bo vse 
pobil. K sreči pištola 
ni bila prava.

Na začetku februarja je prišlo 
do vroče krvi med dvema sku
pinama moških, ki so popivali v 
lokalu na Mariborski cesti v Ce
lju. Sprva navaden prepir naj bi 
se zaključil z grožnjo s pištolo. 
Kot so ugotovili policisti, ki so 
prišli na kraj dogodka, je moški 
iz Šentjurja s svojima prijateljema 
popival v lokalu, pri tem pa so se 
sprli z drugo skupino moških v 
lokalu. Najprej so začele peti pesti 
in ena skupina je lokal zapustila. 
A ne za dolgo, vrnili so se.

»Vse bom pobil!«
Šentjurčan je pristopil do mo

škega iz druge skupine in mu pi

štolo naslonil na trebuh. Ob tem 
je začel groziti, da bo vse v lokalu 
pobil. V tem času so do njiju pris
topili prijatelji drugega moškega 
in Šentjurčanu odvzeli orožje, 
ga zvlekli iz lokala in ga nato še 
pretepli ter ga pri tem lahko teles
no poškodovali. Na koncu se je 
izkazalo celo, da ni šlo za pravo 
pištolo, ampak za štartno pištolo 
Stalker 9 mm, ki so jo policisti 
zasegli. Policisti so na tožilstvo 
podali kazenske ovadbe zoper 
več oseb.

Grozil je s štartno pištolo.

DO PET LET ZAPORA

Upnike oškodoval 
za poldrugi milijon
Celjski krimina
listi. Zaradi suma 
oškodovanja up
nikov so kazensko 
ovadili dve osebi.

Dve osebi povezanih gospo
darskih družb sta približno 180 
upnikov družbe iz Šentjurja, zo
per katero je bil v 2013 uveden 
stečaj, oškodovali za približno 
1,5 milijona evrov.

Neuradno naj bi bili oškodo
vani upniki družbe Koroška tr
govina, zoper katero je bil 10. 
januarja 2013 uveden stečaj. 
Nekdanji predsednik uprave, 
direktor in lastnik Koroške trgo
vine je Oplotničan Igor Jerot, 
bolj znan kot lastnik propadlega 
Trgoavta Koper.

Izčrpavala sta družbo
Kot so sporočili iz Policijske 

uprave Celje, je osumljeni pred

sednik uprave delniške družbe 
v letih 2011 in 2012 ob pomoči 
prokuristke povezane gospodar
ske družbe postopoma izčrpaval 
družbo, ko je bila ta že plačilno 
nesposobna. Na podlagi lažnih 
asignacijskih pogodb je na pove
zano družbo prenakazal za okoli
630.000 evrov dnevnih izkupič
kov iz lastnih trgovin, pa tudi 
dve nepremičnini, vredni okoli
800.000 evrov. Prav tako je v 
skupnem znesku okoli 57.000 
evrov prednostno poplačal ne
kaj upnikov. Za kaznivo dejanje 
oškodovanja upnikov je zagrože
na zaporna kazen do petih let, so 
še sporočili s policije.

ZNAN OBRAZ

Zanimalo ga je, kaj 
počnejo gasilci

Franc Zdolšek iz Jazbin pri 
Dramljah se je pred skoraj 37 
leti pridružil Prostovoljnemu ga
silskemu društvu Dramlje. Pra
vi, da zato, ker ga je zanimalo, 
kaj počnejo gasilci.

V drameljskem gasilskem 
društvu, ki trenutno združuje 
125 članov, j e odtlej opravljal že 
številne funkcije - bil je orodjar, 
šofer gasilskih vozil, član uprav
nega odbora, poveljnik v dru
štvu je od leta 2008. Aktiven je 
tudi v šentjurski Gasilski zvezi, 
kjer je bil član poveljstva, trenu
tno pa je član nadzornega odbo
ra. Pravi, da želi tudi v prihodnje 
delovati v dobrobit društva.

Franc nam zaupa, da prostega

časa skoraj nima, a kjer je volja, 
je tudi pot. Tako najde čas, ki ga 
posveti delu v društvu. Najlepše 
pri poslanstvu gasilca je, da po
maga drugim, pravi, čeprav so 
tudi tiste manj lepe plati. Pred
vsem misli s tem na neurejen 
status operativnih gasilcev. Pa 
tudi tiste najhujše intervencije, 
ki v človeku še dolgo pustijo 
sledi. Ena takšnih je bila posre
dovanje v primeru samomora. 
Gasilcem se ob intervencijah 
kdaj pripeti tudi kaj smešnega in 
eden takšnih dogodkov je bil, ko 
so drameljski gasilci odstranje
vali sršenje gnezdo. Te bojevite 
živalce so tako razjezili, da so 
morali vsi bežati.

Franc Zdolšek se je pred 
skoraj 37 leti pridružil Pro
stovoljnemu gasilskemu 
društvu Dramlje.

MINI KRIMI

Vlomilci na po
hodu
Hotunje, 3. februar -
Nepridiprav je vlomil 
v stanovanjsko hišo, ki 
jo je dodobra pregledal, 
odnesel pa ni ničesar. 
Najverjetneje je iskal 
denar in zlatnino. 
Proseniško, 6. febru
ar - Tudi v stanovanj
ski hiši na Proseniškem 
vlomilec očitno ni našel 
ničesar vrednega. Pre
den bi kaj ukradel, so 
ga najverjetneje preg
nali.
Laze pri Dramljah, 7. 
februar-Tukaj je imel 
lopov več 'sreče'. Vlo
mil je v stanovanjsko 
hišo in iz nje odnesel za 
1.500 evrov denarja in 
zlatnine.

Spravil se je na 
svakinjo
Javorje, 6. februar -
Brata sta se sprla. Ker 
očitno dva za prepir nis
ta bila dovolj, seje eden 
od njiju spravil še na 
svojo svakinjo. Zmer
jal jo je in udaril, zato 
je dobil plačilni nalog.

Streha v ognju
Jezerce, 7. februar
- Zaradi pregretja pri 
dimniku je zagorela 
streha stanovanjskega 
objekta. Še večjo škodo 
je preprečila zelo hitra 
intervencija gasilcev iz 
Dobja, na pomoč so jim 
priskočili tudi gasilci s 
Planine in iz Gorice.
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Center za zdravo spanje in 
odpravljanje bolečin v skeletno
mišičnem sistemu

I

Center za zdravo spanje
Spanje ohranja zdravje in ravnovesje telesa, 

uma in duha. Slaba kakovost in pomanjkanje 
spanja vplivata na pomanjkanje energije, 
zmanjšano koncentracijo, slabšo delovno 
učinkovitost in slabše odzivanje v prometu. 
Tovrstne težave imajo lahko hude posledice, 
kot so povečano tveganje za nastanek srčno- 
žilnih obolenj, sladkorna bolezen, visok krvni 
tlak, vpliv na delovanje presnovne poti in na 
pojav debelosti. V Medical centru Rogaška 
v okviru programa za zdravo spanje izvajajo 
diagnostiko, različne terapije, spremljajo motnje 
dihanja med spanjem ter svetujejo, kako težave 
s spanjem odpraviti. Nudijo tudi informacije 
o ustrezni higieni spanja, zdravem načinu 
življenja ter vzdrževanju primerne telesne teže, 
spremembi življenjskega sloga, prehrani in 
telesni aktivnosti. Motnje dihanja med spanjem 
spremljajo s poligrahjo spanja, ki je varna in 
neboleča preiskava, s katero pri preiskovancu 
s pomočjo posebne na telo nameščene naprave 
velikosti mobilnega telefona (poligrafa) med 
spanjem beležijo več telesnih funkcij, kot so 
položaj telesa, premikanje prsnega koša in 
trebuha, pretok zraka skozi nos, smrčanje, srčni

utrip in zasičenost krvi s kisikom. Po natančnem 
pregledu in analizi funkcij med spanjem 
zdravnik specialist svetuje najustreznejši način 
zdravljenja.

Odpravljanje bolečin v skeletno 
mišičnem sistemu

Terapevtske masaže so individualno 
prilagojene masaže, kjer se kombinirajo 
različne masažne tehnike. Za razliko od 
medicinske klasične švedske masaže se 
uporabljajo tehnike, ki delujejo v globljih 
strukturah mišic in njihovih ovojnicah. 
Medicinska terapevtska masaža pomaga pri 
odpravljanju težav na predelu hrbta, kjer so 
prisotne bolečine, napetost ali druge funkcijske 
motnje. Manualna terapija je fizioterapevtski 
koncept z diagnostiko in z obravnavo skeletno- 
mišičnih težav na področju hrbta in udov. 
Ukvarja se s strukturalnimi spremembami 
gibalnega sistema, ki povzročajo bolečine 
in funkcionalne motnje. Cilj terapije je čim 
hitrejša vzpostavitev telesnega ravnotežja, ki se 
kaže kot odprava bolečine, povečanje gibljivosti 
sklepov in mišične moči, zmanjšanje mišične 
napetosti, otekline, vzpostavitev ravnovesja, 
koordinacije in izboljšanje počutja.

ŠENTJURČANI PRAVIJO

Kako začnete dan?
Vsak ima svoje jutranje navade. Pa res 
drži, da se razlikujemo po jutranjih ritu
alih? 0 tem smo spregovorili z znanimi 

Šentjurčani.
» Spraševal: Tomaž Pritekelj

Albina Kolar, 
prostovoljka in 
podiplomska štu
dentka
Prva stvar vsako 
jutro je vedno kava. 
Drugače pa nimam 
posebnega jutranjega 
rituala.

Marija Rataj, 
predsednica Zveze 
kulturnih društev 
Šentjur
Različno od dneva, 
ampak najpogosteje 
zjutraj zajtrkujem in 
prelistam časopis.

Damjan Čretnik, 
predsednik Društva 
jadralnih padalcev 
Lintvar Šentjur
Najprej pristavim 
vodo za kavo, nato 
zajtrkujem. Ampak 
kava je prva stvar.

z Čutite bolečine ali napetost v hrbtnem predelu?

v Imate težave s slabšo gibljivostjo sklepov 
in manjšo mišično moč?

■z Si želite vzpostaviti ravnovesje in izboljšati počutje?

2 5 % Prepustite se rokam
popust izkušenih terapevtov

Medical centra Rogaška.
velja za lokalno prebivalstvo

MEDICINSKE TERAPEVTSKE MASAŽE

CENTER ZA ZDRAVO SPANJE

IN MANUALNA TERAPIJA •z Slabo spite ali vas muči nespečnost? 

v Bi radi izvedeli, kaj moti vaš spanec?

Na osnovi poligrafije spanja 
in dodatnih preiskav 

vam strokovnjaki 
Medical centra Rogaška lahko 

že v 48-ih urah ponudijo odgovor.

info@rogaska-medical.com | 03 811 70 15
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Družabno
» Družabne dogodke beleži TOMAŽ PRITEKEL).

»Valentinovo pri nas nekdaj 
ni bilo povezano z ljubeznijo, 

ampak z začetkom pomladi. Od 
tod znan izrek, da ima Valentin 

ključ do korenin.«

Pevka vokalne skupine Kresnice, Saša Jagodič

ŠENTJURSKIH 5

Danica Recko, predsednica Društva IZVIRI Dobrina

Pogrešajo 
označevalne table
Društvo IZVIRI Dobrina. Ohranjajo in 
oživljajo kulturne in naravne dediščine 
kraja Dobrine. Pogovarjali smo se s pred
sednico društva, Danico Recko.

Kateri je vaš najljubši del Šentjurskega?
To je moj kraj Dobrina. Predvsem sem ponosna na 
urejeno vaško jedro.
Kakšne rezerve še imate v Loki pri Žusmu na po
dročju kulture?
Mislim, da predvsem na glasbenem področju. Letos 
so se kot sekcija k našemu društvu priključili Fantje 
z Žusma.
Kakšni izzivi so pred vatni?
Obnovili bomo lestenec v cerkvi sv. Valentina na Žus
mu. Izziv pa je tudi vsako leto realizirati sprotne ideje, 
prireditve in delavnice.
Prihajate z Dobrine. Ali kaj pogrešate v svojem 
kraju?
Zelo pogrešamo označevalne turistične table za kultur
ne spomenike, najdišča in podobno.
Kaj vas najbolj osrečuje?
Zdravje in elan za nadaljnje delo.
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Big band 
Šentjur polep
šal Valentinovo

Proslavili
kulturno
ustvarjalnost

Iz. JrC/V

Člani šentjurskega Big banda so 
poskrbeli za romantično vzdušje v 

mestu ob prazniku zaljubljenih. S 
pestrim in dinamičnim reperto- 

š \ arjem ljubezenskih skladb so 
ji \ nas popeljali skozi različna 

i r \ glasbena obdobja. Na odru 
•:"j \ so se jim z veličastnim in

suverenim

V Ipavčevem kulturnem centru so na 
vsakoletni proslavi ob kulturnem pra
zniku proslavili kulturno dejavnost na 
Šentjurskem. Prireditev je povezovala 
vodja šentjurske izpostave JSKD, Na- 
stija Močnik. Slavnostni govornik je 
bil v. d. direktorja Muzeja novejše zgo
dovine Celje, dr. Tonček Kregar, za 
kulturni program pa so poskrbeli člani 
KD Dramlje. Ob tej priložnosti so se 
poklonili tudi vsem društvom, skupinam 
in posameznikom, ki delujejo na podro
čju ljubiteljske kulture in jim podelili 
priznanja.

W 14/V 6/n7.

nastopom 
pridružili tudi člani vo
kalne zasedbe Osti Jarej.

ig banda so vrhunsko izpeljali simpatičen program na Valentinovo.

I Pevec skupine Seksta- 
i kord in član Big banda,
' Matic Plemenitaš, je 
navdušil s svojim glasom 

in sproščenim nastopom.

AVTODELI
ŠTURBEJ

Rosa team d.o.o. 
Drofenikova 16, Šentjur

Po proslavi. Župan, mag. Marko Diaci, 
vodja JSKD Šentjur, Nastija Močnik, in 
slavnostni govornik na prireditvi, v. d. 
direktorja Muzeja novejše zgodovine 
Celje, dr. Tonček Kregar,

Kulturi sta nazdravila tudi direktor občinske uprave, Jože Palčnik, 
in predsednik MoPZ skladateljev Ipavcev Šentjur, Rado Marot.

Že 20. Valentinov 
pohod na Žusem

Dan pred praznikom sv. Valentina, zaščitnika zalju
bljencev, so člani Društva Izviri Dobrina organizirali 
že 20. tradicionalni nočni pohod iz Dobrine na Žusem. 
Pred odhodom so nagradili najstarejšega pohodnika, 
73-letnega Jožeta Obreza iz Velenja, najmlajšo poho
dnico, 4-letno Hano Hostnik iz Grlič pri Mestinju, in 

Valentina oziroma večkratne- 
ga pohodnika Zdravka 

Mačka iz Škofje va- 
|L« si pri Celju. (Foto

F ranči Hrovatič)

Moj Šentjur 
domačih 

X likovnikov
OVAMAHA

Na pustni torek so člani DLU
■ Ritnik v sodelovanju z Obči
li no Šentjur odprli prvo stalno
I razstavo v Galeriji Zgornji trg. 
I Na stalno razstavo z naslovom
■ Moj Šentjur so člani še posebni
■ ponosni, saj so si je želeli že ves 
M čas delovanja. Člani društva so v
■ stalno zbirko prispevali 17 likov-
■ nih del, posvetili pa so jo Občini 
F Šentjur v znak dobrega sodelova- 
F nja. (Foto DLU Ritnik)

Člani šentjurskega ansambla Turk so 
h pohodnike zabavali še dolgo v noč.

Pohodnike 
noge rade 
zanesejo 
po ritmih 
glasbe.

W Vodja šentjurskega JSKD, Nastija 
" Močnik, in predsednik DLU Ritnik, 
Dragan Podovac, na odprtju.

ba pohodnikov se je preko Žamerka in grofične Ane 
ob Grajski poti sprehodila proti Zusmu.

Letošnji dobi
tniki priznanj 

za kulturno 
udejstvovanje.

03/ 574-30-16 
031/622-220
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KAKO PRIVARČEVATI PRI GORIVU

5 nasvetov varčno 
vožnjo
Varčna vožnja. Že drži, da je gorivo v zadnjem času doseglo re
kordno nizke cene, vendar nas postanek na bencinski črpalki še 
vedno ostro udari po žepu. Z malo zavedanja in premišljenosti lahko, 
ne glede na to, kakšen avtomobil vozite, strošek goriva zmanjšamo. 
Kako, preberite v nadaljevanju, kjer s pomočjo šentjurskega avtomo
bilskega guruja, Dejana Muleja, svetujemo, kako lahko prihranite 
pri porabi goriva.
» Piše: Tomaž Pritekelj

Z malo pozornosti lahko z manj de
narja prevozimo več kilometrov.

Tlak v pnevmatikah
Dejan Mulej izpostavlja, 

H^Hda je za varčno vožnjo naj- 
bolj pomembno redno kon

troliranje tlaka pnevmatikah. Tlak 
v pnevmatikah bi naj kontrolirali 
vsak mesec, saj se v večini prime
rov padec zračnega tlaka pozna že 
po enem mesecu, odkar smo avto
mobilske gume nazadnje napolnili. 
Ob padcu daka se pnevmatika ceste 
dotika z večjo površino, kar zahteva 
od avtomobila dodatno nepotrebno 
moč.

Dodatna oprema
Pri manjši porabi goriva 

MMnma bistven vpliv tudi aero- 
dinamika vozila. Lažje ko 
se vozilo prebija skozi zrak, 

manjša bo poraba goriva. Zato De
jan Mulej svetuje, da za varčnejšo 
vožnjo odstranimo dodatno opre
mo, ki avtomobilu povzroča nepo
treben zračni upor. Tukaj mislimo 
predvsem na strešne kovčke in ok
rasne prednje spojlerje.

Nekateri posebni spojlerji pa 
avtomobilom z zmanjšanjem zrač
nega upora pripomorejo k boljši 
aerodinamiki. K porabi dodatnega 
litra ali dveh na 100 kilometrov 
pa lahko prispeva tudi uporaba 
klimatske naprave. V vročih dneh 
zato priporočamo predhodno pre
zračevanje avtomobila in vožnjo z 
odprtimi okni.

Pnevmatike morajo biti primemo na
polnjene in redno kontrolirane.

Pravočasno prestavljanje
Za vožnjo z nizko porabo 

^HBgoriva je potrebno voziti v 
naj višji možni prestavi. No
vejši motorji so prožnejši in 

ugodno tečejo v visokih prestavah 
tudi pri nizki hitrosti. Pri večini no
vejših avtomobilov peta prestava 
pri 50 kilometrih na uro ne predsta
vlja nobenega problema. Kvečjemu 
varčnejšo vožnjo.

Potrebno pa je tudi malo pris
luhniti motorju, saj nas tudi zvok 
motorja opozori, če avto preveč 
obremenjujemo. Pri novejših avto
mobilih s potovalnim računalnikom 
lahko trenutno porabo spremljamo 
tudi na malem zaslonu, kjer lahko 
sami ugotovimo v kateri prestavi je 
vožnja bolj varčna pri dani hitrosti.

Redno vzdrževanje
Nižji porabi goriva pri- 

^K^Bpomore tudi redno vzdrže- 
vanje vozila, pravi Dejan 
Mulej. Lahko tekoča olja v 

primerjavi z običajnimi motorni
mi olji zmanjšajo porabo goriva za 
do 5 odstotkov. Redno, vsaj letno, 
menjevanje olja pa pripomore tudi 
k okolju prijaznejši vožnji. Smeti 
v gorivu pogosto delno zamašijo 
filtre, skozi katere se goriva preta
ka. Tudi to povzroča večjo porabo 
goriva pri vožnji. Zato svetujemo, 
da v svojem avtomobilu redno me
njujete filtre zraka in goriva.

Zmerna vožnja
Dejan Mulej priporoča, 

^QBda vozimo zmerno. Če pa 
želimo ob tem še privar
čevati pri gorivu, moramo 

tudi zmerno speljevati. Do največje 
porabe goriva namreč pride ravno 
tedaj, ko speljujemo agresivno in 
potisnemo stopalko za plin popol

noma do konca. Vožnja naj bo teko
ča, kar pomeni, da ne pospešujemo, 
zaviramo in ponovno agresivno 
pospešujemo. Ko predvidimo, da

bo kmalu potrebno zavirati, raje 
prej umaknimo stopalo s plina in 
počakajmo, da avtomobil prične 
naravno zavirati.

Dodatna oprema lahko poveča zračni upor in posledično tudi porabo goriva.

Pnevmatike napolnimo s plinom

Dejan Mulej nam je pomagal z nasveti na podlagi dolgoletnih izkušenj.

Dejan Mulej pravi, da ljudem, ki opravljajo daljše razdalje in se veliko vozijo po 
avtocestah, priporočajo polnjenje avtomobilskih pnevmatik s Secur Pneus pli
nom, ki zaradi svoje sestave zanemarljivo reagira na temperaturne spremembe 
s spremembo tlaka. Tako lahko tlak v nepoškodovanih pnevmatikah ohranimo 
nespremenjen tudi po 9 mesecev.
S konstantnim tlakom poleg varčnejše porabe goriva pridobimo tudi na življenj
ski dobi pnevmatik.
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Zdravje
UMIVANJE ROK PREPREČUJE BOLEZNI

Osnovni higienski ukrep
Umivanje rok. S tem preprostim dejanjem lahko preprečimo številna obolenja.
» Pripravila: Nataša Jevšovar

CELJSKE LEKARNE<L
zg/ vtuo zt(ftU’jp ugGefjpiciL

www.lekarnaNaKlik.si
Cesta Leona Dobrotinška 3b, 3230 Šentjur 

Odpiralni čas: pon - pet: 7:00 -19:00, 
sob 7:00 -13:00, Telefon (03) 749 27 56

Z umivanjem rok skrbimo za 
svoje zdravje in posredno tudi za 
zdravje vseh okrog nas. Na naših 
rokah ostanejo različni mikrobi, 
kijih dobimo ob dotikanju različ
nih površin, kot so kljuke, ročaji, 
gumbi v dvigalih, ograje, naku
povalni vozički, igrala, embalaža, 
tipkovnice ... Prav ti mikroorga
nizmi so največkrat vzrok za ra
zlična obolenja, ki jih zaradi poti 
prenosa imenujemo kar bolezni 
umazanih rok. Z umivanjem rok 
z milom odstranimo mikrobe, pri
dobljene z dotikanjem, ki bi jih 
lahko vnesli v telo, ne pa tudi na
ših zaščitnih, ki jih imamo stalno 
na rokah in tudi drugje po koži in 
nas pravzaprav varujejo pred vdo
rom morebitnih škodljivih vrst.

Prastara navada
V nekaterih prastarih kulturah 

so že pred tisočletji poznali ra
zlične higienske predpise, ki so 
jih vključevali v versko in social
no življenje. Staroindijski zapisi 
tako predpisujejo umivanje rok 
pred jedjo, po jedi, po dotikanju 
trupel, po dotiku določenih de
lov telesa in pri preprečevanju 
širjenja bolezni, ki se prenašajo z 
dotikom. Podobne predpise naj
demo pri Babiloncih, Perzijcih, 
Grkih in Rimljanih. Tudi danes 
imata umivanje in razkuževanje 
rok nadvse pomembno vlogo pri 
preprečevanju prenosa okužb v 
zdravstvu, živilstvu, farmacevtski

industriji ter tudi v življenju posa
meznika. Ta preprosti ukrep lahko 
zniža obolevnost in smrtnost, po
trebna sta le higienska vzgoja ter 
dosledno izvajanje. Še posebno 
pomembno je vestno umivanje 
rok v času različnih epidemij. Za 
umivanje rok uporabimo tekočo 
toplo vodo ter milo. Vroča oziro
ma topla voda je priporočljiva, saj 
učinkoviteje odstrani olja, v kate
rih se lahko zadržujejo bakterije. 
Nošenje nakita med umivanjem 
zmanjša učinkovitost. Proble
matični so tudi zračni sušilci, v 
katerih se namnožijo bakterije 
in z zračnim tokom prenesejo na 
umite roke.

Ozavestimo higienske 
navade

Večina ljudi dobro ve, kdaj si 
je roke treba umiti, tudi s čim 
in kako. Problem nastane, ko je 
treba to uporabiti v vsakdanjem 
življenju. Roke si umivamo pov
sem rutinsko, pri umivanju nismo 
dovolj natančni, predvsem pa si 
rok ne umijemo vedno, ko bi bilo 
treba. Prav zato, ker ne poznamo 
higienskih navad ljudi, s katerimi 
se vsak dan rokujemo, neposred
no ali prek različnih predmetov, 
ki se jih dotikamo, je še toliko po
membnejše, da ozavestimo svoje 
higienske navade in roke vedno 
temeljito umijemo pred pripravo 
hrane ali hranjenjem, vselej, ko 
se vrnemo v stanovanje, ter seve-

POLOŽENO NA SRCE

Mirjam Hočevar Korošec,
mag. farm., Celjske lekarne

Kroničnim bolnikom, 
otrokom, nosečnicam 

in vsem, ki s težavo 
pogoltnejo tableto ali 
kapsulo ali pa se temu 

želijo izogniti, so ob gripi 
in prehladu na voljo druge 
oblike zdravil, mnoga nam 

nudi tudi narava.

Roke vedno umijemo pred jedjo, tudi 
če smo prijemali le svoj mobitel.

da po uporabi sanitarij, po stiku 
s telesnimi izločki, po kihanju, 
po stiku z bolnikom, živaljo ... Z

zgledom lahko vplivamo na naše 
bližnje in nenazadnje na vse, ki 
jih naključno srečamo v različnih 

okoliščinah, ko si je treba umiti 
roke.

NAMIG

Milnik naj bo čist
Pri uporabi tekočih mil moramo po
sebno pozornost nameniti vzdrževa
nju in čiščenju milnikov, saj je lahko 
tudi umazan milnik eden od virov 
mikrobne kontaminacije. Za sušenje 
rok so najprimernejše papirne brisače 
za enkratno uporabo, s katerimi tudi 
zapremo pipo, še posebno v javnih 
prostorih.
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Vrtnarimo
Blitva ali mangold 

uspešno nadomešča 
špinačo in vrt poživi z 
živahnejšimi odtenki.

Iv

» Rubriko Vrtnarimo pripravlja 
BOJANA JEVŠENAK.

.-'a

Blitva za okrasno in okusno 
popestritev
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Barvna raznolikost. Bli
tva je uporabna, okusna, 
nizkokalorična, hitro ras
toča in dokaj enostavna 
listna zelenjava, ki tvori 
bogato listno maso (liste 
in stebla) različnih oblik 
in barv, odvisno od sor
te. Čeprav je njen spekter 
uporabe zelo širok, njene 
liste najpogosteje uporab
ljamo namesto špinače, 
stebla pa kot nadomestek 
za šparglje.

Pisanolistne sorte blitve z 
rdečimi, oranžnimi ali rumenimi 
listnimi stebli pa lahko tudi čudo
vito estetsko popestrijo običajen 
zelenjavni izbor na našem vrtu.

Blitva za isti pridelek porabi 
bistveno manj prostora kot špina
ča. Maja nas že razveseli s prvi

mi mladimi rastlinami. Če blitvo 
zaščitimo, bo preživela zimo in 
naslednjo pomlad nadaljevala 
z oblikovanjem listov, zato je 
jeseni ne izkopljemo iz zemlje. 
Bolj kot bomo skrbeli za primer
no talno vlago, večjo hvaležnost 
nam bo izkazovala z bogatimi, 
hranljivimi in zdravimi listi.

Ne prenese setve na 
istem mestu

Blitva v tla oddaja posebne 
kemične snovi, ki špinačnicam 
in rdeči pesi 'nagajajo', tako da 
preprečujejo kalitev semen le 
-teh. Blitvo in špinačnice zato na 
isti gredi pridelujemo le vsakih 
štiri do pet let. Ker ima globok 
koreninski sistem, je blitva hva
ležna za enakomerno vlažna in 
rahla tla. Ugajajo ji tla, pokrita 
z organskimi zastirkami (trava, 
slama, ...). Sejemo jo na gredi
ce, kjer je prej rasel krompir ali 
korenje.

GrOner schnitt ali temnozeleni mangold 
Ker se blitva dobro obrašča, lahko med 

letom vedno znova režemo njene liste 
(vedno od zunaj proti sredini). Približno 30 
centimetrov dolge liste odrežemo približno 
5 centimetrov nad zemljo. Paziti moramo 
namreč na srček, ki se skriva med listi. Ta 
mora ostati nepoškodovan, če želimo, da 
se nam blitva še obraste. Tako si zagotovi
mo vedno mlade in sveže liste za sprotno 
uporabo. Za celoletno oskrbo štiričlanske 
družine naj bi zadoščalo štiri do šest rastlin 
blitve.

Mlade rastlinice, ki jih redčimo zaradi pregoste Kuhana blitva z oljem in česnom je tradicionalna sredozemska priloga 
setve, so odlične v svežih mešanih solatah. ribam.

jjT Blitvo in špinač- | 
£ niče na isti gredi "1 

Z pridelujemo le y.

'/ vsakih štiri do '
j'/ pet let.

Semenski klobčič
Blitva in rdeča pesa imata 

t. i. poligermno seme (semenski 
klobčič), kar pomeni, da iz ene
ga semena vzklije več kot ena 
rastlinica. Zato pazimo, da setev 
ni pregosta. Mlade rastline red
čimo tako, da pustimo približno 
40 centimetrsko razdaljo v vrsti, 
enako tudi med vrstami. Sejemo 
jo zgodaj spomladi neposredno 
na zunanjo gredo, dobro pa se 
obnese tudi sajenje prej vzgoje
nih sadik. Za vzkalitev potrebuje 
vsaj 6 "C, za optimalno rast pa 
16 °C, brez težav prenaša višje 
poletne temperature.

Okrasne pisane sorte
Pri nakupu semen in sadik 

lahko izbiramo med listno ali 
stebelno blitvo. Najpogosteje 
pridelujemo srebrnolistno bli
tvo z velikimi zelenimi listnimi 
ploskvami in odebeljenimi be
limi listnimi stebli. Pisanolistne 
sorte so užitne in uporabne tudi 
za okras v različnih zasaditvah. 
Namesto na zelenjavni vrt blitvo 
lahko sadimo na okrasne gredi
ce, pa tudi v korita in posode za 
balkone in terase. Mangold rde
čel istni (rhubarb chard) je sorta 
z rdečim pecljem in rdečimi ži
lami, ki lahko letos pričara ekso
tičen pridih vašemu vrtu.

PA POJEJMO ...

Blitva kot špinača
Čeprav se blitva najpogosteje prip

ravlja kot kuhana zelenjava z malo 
vode ter začinjena z olivnim oljem in 
česnom, je možna priprava še na ve
liko drugih načinov in v kombinaciji 
z različnimi vrstami zelenjave. Blitva 
lahko odlično nadomesti špinačo.

Za pripravo le-te liste blitve ope
remo in odstranimo stebla, katera 
kuhamo in pripravljamo posebej.

Kuhana mesnata okusna stebla lah
ko recimo postrežemo kot šparglje, 
začinjene z maslom ali praženimi 
krušnimi drobtinami.

Za pripravo blitve kot špinače 
najprej na drobno nasekljano če
bulo in stisnjen česen prepražimo 
na maslu, dodamo moko in mleko 
(ali smetano), na kratko prepraži
mo ter pustimo na majhnem og

nju. Zelene liste zvijemo v rolo, 
narežemo ter za 2 minuti na hitro 
prevremo. Temeljito odcejeno 
blitvo dodamo prej pripravljeni 
zmesi, solimo, popramo, dodamo 
nariban parmezan in še na kratko 
kuhamo. Jed lahko po želji zmi- 
ksamo s paličnim mešalnikom in 
postrežemo kot špinačo. Pa dober 
tek!
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VZGOJA SADIK

Uporaba odpadne 
embalaže za 
vzgojo rastlin
Reciklaža odpadkov za zele
ne zasaditve. V februarju je na 
Centru alternative in ustvarjalnosti 
Aktivator Šentjur potekala delavni
ca na temo izdelovanja kalilnikov za 
vzgojo rastlinskih sadik.

Mnogi nestrpno pričakujemo prve pomladan
ske otoplitve, ki odpro vrata v zunanji rastiinski 
svet. Za letošnje zasaditve smo verjetno že bolj 
ali manj naredili načrte, skice in razporeditve. Za 
uspešno uresničitev teh ciljev bomo potrebovali 
kvaliteten semenski material: semena, sadike, 
čebulice, potaknjence,... Nekaj sadik si z malo 
truda lahko pripravimo kar sami doma. Potrebu
jemo le odpadno embalažo (plastenke, tetrapake, 
kartonaste škatle od jajc, tulce od toaletnega 
papirja ali papirnatih brisač itd.), zemljo za setev, 
škarje, kladivo, žebelj in seme.

Odpadne plastenke
Iz starih plastenk različnih velikosti lahko na 

preprost način izdelamo kalilnik, v katerem je 
mogoče pridelati sadike zelenjave, zelišč, cvetiic 
..., kijih kasneje posadimo na vrt. To naredimo 
tako, da s škarjami odrežemo približno zgornjo 
tretjino plastenke. S kladivom in srednje debelim

žebljem na zamašku in vratu plastenke naredimo 
luknje, katere bodo služile za pronicanje vode v 
zemljo. Spodnji, večji del plastenke napolnimo 
z vodo. Zgornji, manjši del napolnimo s kvalite
tnim substratom ter ga vložimo v prostostoječi, 
z vodo napolnjeni spodnji del.

Jajčne lupine namesto plastičnih 
lončkov

Tudi prazne kartonaste škatle za jajca lahko s 
pridom izkoristimo za vzgajanje novih rastlin. 
V kartonaste predalčke položimo prazne jajčne 
lupine in jih napolnimo s prstjo. Dobimo priroč
ne kalilne posodice, primerne za manjše rastline. 
Ker sta jajčna lupina in karton biološko razgrad
ljiva materiala, lahko vzgojene sadike posadimo 
v zemljo s kalilnimi posodicami vred.

Kartonasti tulci
Ko porabimo rolico toaletnega papirja ali rolo 

papirnatih brisač, nam v rokah ostane kartonast 
tulec, za katerega ne vemo prav dobro, kaj bi z 
njim. Namesto da tulce vržemo v koš, jih lahko 
ponovno uporabimo za vzgojo rastlinskih sa
dik. Njihova slabost je, da hitro vpijajo vlago 
in lahko začnejo predčasno razpadati. S prstjo 
napolnjene tuice, postavljene na plastičnem 
podstavku,, zato previdno zalivamo. Dobra stran 
kartonastih tulcev je, da suh karton opozarja na 
čas za zalivanje.

ZDRAVILNA
SKRINJICAr
Kamilica

Kamilica, (Matricaria chamomilla L.) ki jo 
v naših krajih poznamo pod različnimi imeni, 
kot so: gornike, maternik, prava kamilica, ru- 
menek, vonjavka,... je nezahtevno enoletno 
aromatično dišeče prastaro zdravilno zelišče.

V sončnih poletnih dneh nabiramo samo 
njene zrele cvetne koške in zgodnji mehki del 
stebla, kolikor ga lahko odtrgamo s palcem in 
kazalcem (kot so nas učile naše babice). Ka
milice nato v senci razgrnemo v tanko plast, 
temeljito posušimo in skrbno shranimo na 
suhem, kamor vlaga ne bo mogla priti. Iz njih 
pripravljamo čaje, kreme, tinkture, obkladke, 
kopeli, dišavne blazinice,...

Kamilice rastejo kot samonikla in kot go
jena rastlina. Samonikle, nabrane na žitnih 
poljih in njivah imajo največ kamiličnega 
olja in so najbolj zdravilne. Žal pa se na teh 
površinah pogosto uporablja gnojenje z ume
tnimi gnojili in zatiranje plevela z različnimi 
kemičnimi pripravki, na katere je kamilica 
zelo občutljiva, zato je teh žitnih kamilic iz 
leta v leto manj.

Kamilični čaj je priznano domače in farma
cevtsko mnogostransko uporabno zdravilo. 
Pripravimo ga kot poparek, tako da zvrhano 
žlico kamiličnih cvetov prelijemo z 2 deci
litroma vrele vode, pustimo stati 10 minut, 
precedimo in popijemo. Tak čaj je nepogreš
ljiv pri prebavnih motnjah, težavah z želod
cem in črevesjem, vnetju ledvic in mehurja, 
prehladih, za pomiritev ter mnogih drugih 
obolenjih.

Zdravilna in lepotilna vrednost te ene naj
starejših, najbolj znanih in razširjenih zdravil
nih zelišč ni izgubila svojega ugleda vse do 
danes. Sposobnost kamilice, da lahko prežene 
neprijetne vonjave, slab zrak in smrad, lahko 
s pridom uporabimo tudi pri osebni higieni, 
saj umivanje s kamiličnim čajem učinkovito 
pomaga proti neprijetnemu telesnemu vonju. 
Podobno lahko preženemo neprijeten vonj s 
posode, pribore, krp, perila...

Za krepitev telesa po napornem delovnem 
dnevu ali po preboleli bolezni si lahko privo
ščimo poživljajočo kamilično kopel (v kad 
dolijemo močan kamilični zavretek). Taka 
kopel blagodejno deluje tudi proti glavobo
lom, menstruacijskim bolečinam, vsem vr
stam vnetij, živčni napetosti in preutrujenosti.

Kamilici smo lahko hvaležni za blagodejen in 
zdravilen učinek na ljudi, živali in rastline.

Suhi kartonasti tulci delujejo kot opomniki za zalivanje. priročne kalilnike za vzgojo sadik.
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V krušni peči 
pečen koruzni kruh
Osrednja tržnica Šentjur je znana po tem, da na njej lahko kupimo sezonsko, na šentjurskih kmetijah pridelano 
hrano ter doma pripravljene pekovske in druge dobrote. Z nakupom in uživanjem teh živil ne skrbimo le za svoje 
zdravje, ampak tudi za boljše naravno okolje, saj za pridelavo tovrstnega sadja in zelenjave niso bile uporabljene 
škodljive kemikalije, umetna gnojila ali dolge transportne poti, ki uničujejo naše naravno bogastvo.

Radič za celo zimo
Da lahko imamo svežo 

zelenjavo na voljo tudi v 
zimskem času, ponudniki na 
tržnici mislijo že poleti. Pri 
Gajškovih na Vrbnem različ
ne sorte radiča (tržaški solat
nik, verona ...), posejejo še 
julija in avgusta. Po približno 
dveh mesecih se posevek ra
diča že dobro razraste. Ker pa 
prvi listi rahlo pogrenijo, ta 
posevek običajno pokosijo za 
živino. Na mraz neobčutljive 
sorte radiča jim ostanejo na 
njivi skoraj celo leto in omo
gočajo sprotno rezanje tudi v 
hladnejšem obdobju leta.

»Če je zelo hud mraz in 
zmrzuje na suho, so rastline 
lahko malo poškodovane od 
nizkih temperatur. Vendar te 
poškodovane zunanje liste 
odstranimo, sredica pa je še 
vedno okusna in uporabna,« 
pove poznavalka pridelave 
radiča in prodajalka na tržni
ci, Ana.

V krušni 
peči pečen 
koruzni kruh

Ana Gajšek iz Vrbnega pri 
Šentjurju je v svoji domači 
krušni peči spekla verjetno že 
na stotine kilogramov kruha 
in drugih pekovskih dobrot. 
Največ za domačo uporabo, 
nekaj pa tudi za prodajo na 
tržnici. Na njeni sobotni stoj
nici je mogoče kupiti koruzne 
hlebčke, kijih v petek zvečer 
speče v krušni peči. Približno 
90 dag težak hlebček stane 2 
evra. Če ima na voljo, kru
hu za domače potrebe doda 
kurjo mast, podobno kot so 
jo včasih zaradi boljše teks
ture, barve in okusa dodajali 
poticam.

Domač
semenski material

V manjših količinah in v 
zdravem okolju, na domačem 
vrtu ali njivi pridelana zele
njava je neprecenljive vred- Ana, Marta in Jože vsak po svojih močeh prispevajo svoj kamenček v mozaiku ponudbe 

domačih pridelkov in izdelkov.

Zeleno rdeči in pegasti listnati radič se na Anini njivi odlično znega kruha, pečeni v domači krušni 
počutita tudi v zimskem času. peči, so na voljo po 2 evra za hlebček.

nosti. Da je za uspešno pride
lavo zelenjave brezpogojno 
potreben kvaliteten semen
ski material, iz izkušenj zelo 
dobro ve Marta Tovornik 
iz Dobja, ki presežke doma 
pridelanega semena in sadik 
prinese tudi na tržnico. Sredi 
februarja je že imela na voljo 
semena različnih vrst fižola, 
buč in semensko šalotko. 
Strankam posebej priporoča 
domačo sorto srednje pozne
ga visokega fižola (katere 
imena žal ne ve), ki oblikuje 
okusne in zdrave stroke ru
mene barve.
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»Morda Je navz
ven tekma bila 

videti lahka, a za 
nas ni bila.«

Luka Lapornik, košarkar Krke po zmagi 
v finalu pokala z Lastovko 66:33
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KOŠARKA

Rezulatska kriza brez
prave prekinitve

26.2. - MZT Skopje A.: Taj
fun [pet., 20.00]
5. 3. - Tajfun : Igokea [sob., 
17.00)
19.3. : začetek Lige Telemach 
za prvaka
'termini se lahko še spremenijo

KK Tajfun. Košar
karji Tajfuna tudi v 
februarju, če odšte
jemo, pokalno zma
go s Šenčurjani, niso 
okusili slasti zmage. 
Težave s poškodba
mi so v skromnejšem 
kadru glede na kon
kurente bile preveli
ke, da bi se nadalje
vala pravljica, ki smo 
ji bili priča do polovi
ce jadranske lige.

Na tekmah v ligi ABAje ekipa 
Tajfuna po pravilu v določenem 
trenutku zaigrala z »ročno za
voro« in ves trud je šel v nekaj 
minutah po zlu. Na dmgi strani 
je res tudi to, da so se praktič
no vse nasprotne ekipe okrepile. 
Šentjurski strateg je po tekmah 
večkrat potarnal, da ob pogledu 
na klop niti ni mogel izbirati. Po 
dolgem premoru se je na igri
šča vrnil Ceola Clark III, ki pa 
še mora ujeti optimalno formo. 
Zaradi poškodbe kolena je iz
gubljen center Emir Zimic, ki je 
s težavami prišel že z reprezen
tančnih priprav. Morda bi bilo 
celo bolje, če bi do poškodbe 
prišlo prej, saj je pred časom 
obstajala možnost silno zanimive 
menjave na njegovem položaju.

Šentjurski navijači so bili, kljub porazu zadovoljni s prikazano predstavo tajfunovcev.
Foto: KZS/alesfevzer.com

Bo pa pri Tajfunu vendarle prišlo 
do okrepitve, saj bo za ekipo po 
vsej verjetnosti v ligi za prvaka, 
ki se začne v drugi polovic mar
ca zaigral Terell Allen Parks.
207 cm visoki 25-letni center je 
nekdanji soigralec Clarka in ima 
tudi izkušnje z evropsko košarko, 
saj je v sezoni 2013/14 igral na 
Poljskem.

Po januarju še sušen 
februar

30. 1. - Union Olimpija :
Tajfun 77:69. Brez Clarka in 
Zimica so gostje še v 37. minuti 
vodili za točko, a v končnici po
pustili. Čebular 18, Bratož 12,
Bolčina 11,...

6. 2. - Metalac Farmakom
: Tajfun 78:62. Prvič po 22.12. Prva tekma v Hruševcu po 266 dneh!

je zaigral Clark. Po 58:57 v 31. 
minuti je igra Tajfuna znova raz
padla in razlika je hitro narasla. 
Žal je bila na koncu večja od 13 
točk, kolikor so bili Šentjurčani 
od Valjevčanov boljši na prvi 
tekmi. Čebular 21, Bolčina 10,

13. 2. - Tajfun : Partizan 
NIS 65:83. Po izenačenem 
prvem polčasu so Beograjčani 
na krilih slovenskega reprezen
tanta Eda Muriča vpisali gladko 
zmago. Čebular 15, Bolčina 12,..

16. 2. - Šenčur GGD : Taj
fun 59:83. Gorenjci so v prvi 
tekmi pokalnega četrtfinala po
vedli za 7 točk, a so po 10 ABA 
porazih tajfunovci vendarle kma
lu postavili stvari na svoje mesto. 
Čebular 17, Bolčina 15,...

17. 2. - Tajfun : Šenčur 
GGD 57:63. Zaradi poškodb je 
trener Mihevc skušal čim manj 
obremenjevati ekipo, kjer ni igral 
Aleksandar Ponjavič, med tek
mo pa je z igrišča moral Milan 
Sebič.

19.2. - Krka : Tajfun 87:75. 
V polfinalu pokalnega tekmova
nja v skoraj praznem Tivoliju, 
kjer so bili privrženci Tajfuna v 
večini, so branilci naslova po
vedli že z 20:5. V tretji četrti
ni so Šentjurčani znižali na pet 
točk, a je Krka znova pobegnila. 
Končno je bolje odigral Dragiša 
Drobnjak in bil s 15 točkami 
najboljši pri poražencih. Pri pr
vakih je bil s 13 točkami najbolj
ši Šentjurčan pri Novomeščanih 
Luka Lapornik.

Športnik leta brez osrednjega gosta
V četrtek, 10. marca, bo ob priznanja najboljšim ekipam delavca (v Rogaški Slatini jih 

18. uri v Ipavčevem kulturnem in posameznikom, kakor tudi zadnja leta vedno podelijo ne- 
centru tradicionalna prireditev mladim športnikom. kaj, op.), kakor tudi ne za naj
Šport-nik leta. Za dosežke v Žal znova ni bilo nomina- športno društvo. V kulturnem 
prejšnjem letu bodo podeljena cije za zaslužnega športnega programu bo sodelovala vo

kalna skupina II Divji. Osred
njega gosta večera tokrat žal 
ne bo. Organizatorji so sicer 
skušali pritegniti Tino Maže 
oz. Marka Miliča.
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ATLETIKA NOGOMET

Tekači v Gorici
Atletski klub Asfalt Kovač Šentjur bo starejšimi mladinci. V dopoldanskem 

v soboto, 5. marca, v Gorici pri Slivnici programu bo na sporedu nordijska hoja, 
gostil državno prvenstvo v krosu. Glavni tekmovanje osnovnošolcev in rekreativ- 
teki bodo med 12. in 13.50 uro, najdaljša ni tek na 4.000 metrov, in sicer v katego- 
preizkušnja pa bo merila 8 kilometrov, rijah do in nad 35 let. Start vseh tekov bo 
V domačem taboru največ stavijo na v športnem parku Grič, za tamkajšnjim 
Ambroža Amona, ki bo nastopil med kulturno-gasilskim domom.

NOGOMET
V

Rekreativci odlično v zimski ligi
V okviru veteranske zimske lige 

dvoranskega nogometa v Podčetrtku 
sta se dobro odrezali ekipi iz šentjur
ske občine. Z devetimi zmagami iz 
10 tekem je bila najuspešnejša za
sedba Matt Cafe, s šestimi zmagami 
pa je na tretjem mestu končala ekipe 
iz Loke pri Žusmu. Z 19 zadetki je 
bil najučinkovitejši strelec Robert 
Žafran iz Loke, s 14 pa je bil na 
tretjem mestu njegov soigralec Jani Robert Žafran, kralj strelcev ZLMN Pod- 
Pahole. četrtek

Matt Caffe je Ločanom prevzel primat.

Nogometna pomlad 
šele aprila

Zaradi majhnega števila te
kem se bo člansko nogometno 
tekmovanje pod okriljem Me
dobčinske nogometne zveze 
Celje začelo šele aprila. Pr
vi skupni zunanji trening so 
igralci šentjurskega Fosiluma 
opravili 19. februarja. Zani
mivo, da so prvo pripravljalno 
tekmo odigrali že pred tem, 
in sicer so se z avstrijskim 
VVolfsbergom razšli z 2:2.

V zimskem obdobju so 
člani trenirali v telovadnicah 
enkrat tedensko, mlajše ka
tegorije pa dvakrat tedensko. 
Mladi so se udeležili tudi več 
pripravljalnih turnirjev. Pod

mladek do 13 let vodi nov 
trener, in sicer Matej Rotar, 
ki je prej deloval pri celjskem 
Šampionu. Skupno v klubu 
sedaj deluje kar sedem tre
nerjev.

Trener članske vrste, Bojan 
Majal, se veseli razširitve ka
dra, saj sta se iz Kozjega vrni
la Davor Gradič in Rok Pez- 
devšek, iz Vojnika pa je prišel 
Aleš Prevolšek, ki je tudi že 
nosil šentjurski dres. V spo
mladanskem delu tekmovanja 
si želijo postaviti temelje, da 
bodo lahko naslednjo sezono 
ciljali na vrh lestvice in preboj 
v višji tekmovalni rang.

ŠOLSKI ŠPORT

Zmagala dekleta iz Slivnice
Hmševska šola je konec januarja gostila občinsko pr

venstvo mlajših učencev v košarki. Med štirimi udele
ženimi ekipami sta se v finalu pomerili ekipi iz Gorice 
pri Slivnici in Ponikve, rezultat pa je bil po treh tretjinah 
mizernih 9:2. Zmagovalna ekipa je igrala v zasedbi: La
risa Bobek, Za-la Hostnik, Eva Šket, Nika Škornik, 
Nika Tanšek, Nina Tovornik, Nuša Tovornik, Tamara 
Završek, Nelly Zupanc in Sara Žafran.

Slivniška dekleta v posvetu s pedagogom Matjažem Zendzi- 
anowskym.

«!iv TAJFUN vs w IGOKEA
SOBOTA, 5.3.2016 Ob 17.00

DVORANA
GOLOVEC
CELJE

PREDPRODAJA VSTOPNIC 
iv w tv. kksentjur. net
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Lažiše so ga doživljenjsko 
zaznamovale
Car izročila. Na
Planini pri Sev
nici, tik ob cerkvi 
sv. Marjete, stoji 
objekt nekdanje 
šole, v katerem je v 
sklopu projekta Čar 
izročila postavlje
na stalna razstava 
o življenju in delu 
akademika dr. Ni
ka Kureta. Takoj ob 
vstopu v sobo nas 
preplavi prijeten 
občutek ob pogle
du na igrače, jas
lice, maske in os
talo delo znanega 
etnologa dr. Nika 
Kureta.
» Piše: Tomaž Pritekel]

Čar izročila je projekt, ki je 
nastal leta 2013 znotraj progra
ma Leader in ob podpori pod
jetja Tajfun. Projekt zajema 
predstavitev fotografske dediš
čine Alfonza Juršeta, literarne 
zapuščine Ane VVambrechtsa- 
mer in stalno razstavo o življe
nju in delu etnologa dr. Nika 
Kureta. Slednjo predstavljamo 
danes. Dr. Niko Kuret se je pri 
svojih desetih letih, leta 1916, 
iz Trsta z družino pred vojno 
umaknil v vas Lažiše, na dom 
svojih starih staršev. Leto, ki ga 
je preživel brezskrbno ob igri 
in opazovanju kmečkih šeg in 
običajev, ki so bili takrat v koz
janski vasici še kako živi, ga je 
močno zaznamovalo. Vse svoje 
življenje je posvetil raziskova
nju slovenskega narodopisja.

Stalna razstava
Razstava o življenju in de

lu dr. Kureta je zasnovana te
matsko. Na njej spoznamo vse 
velike teme, ki ji je raziskoval 
oziroma se z njimi ukvarjal, od 
ljudskega gledališča do začet
kov slovenskega radia, ter iz

vemo, da je Kuret napisal prvi 
priročnik o šolskem radiu.

Ogledamo si lahko Pavliho 
in zbirko ročnih lutk iz leta 
1946, ki jih je po njegovi za
misli izdelal strugar, Kuret pa 
jih je sam poslikal. Pri temi 
igre in igrače si lahko ogleda
mo tudi nekaj igrač, ki jih je za 
svoja otroka izdelal sam, med 
njimi majhno učilnico s figu
rami, narejeno z neverjetnimi 
podrobnostmi, listamo lahko na 
primer centimeter velik šolski 
zvezek.

Razstava zajema še jasli
ce in maske, temi, ki jima je 
namenil obsežni monografiji. 
Ogledamo si lahko rekonstruk
cijo njegove domače študijske 
sobe z originalnim pohištvom 
in osebnimi predmeti.

Praznično leto Sloven
cev

Predstavljeno je tudi njegovo 
osrednje delo s področja slo
venskega narodopisja, Praznič
no leto Slovencev, ki je prvotno 
izšlo v štirih knjigah, kasneje v 
ponatisu pa v dveh. V delu so 
popisane šege, navade in običa
ji, ki so spremljali slovenskega, 
predvsem kmečkega človeka 
v življenju, ter praznovanja, 
povezana tako s cerkvenim ko
ledarskim letom kot menjavo 
letnih časov in ne nazadnje z 
velikimi kmečkimi opravili, 
kot so košnja, žetev, mlačev in 
trgatev.

Pavliha, znana Kuretova lutka.

Rekonstrukcija Kuretove privatne sobe.

Razstava poleg originalnih predmetov in panojev 
ponuja tudi multimedijske vsebine.

Napitnica, ki povzame

Njegovo življenje so na zanimiv 

način v prigodnici opisali njego

vi kolegi s SAZU-ja:

Si/. Jur' ga je prinesel,

Miklavž mu dal ime, 

s. Kurent mu naložil 

življenjske naloge.

Na jurjevoje bil rojen, po sv. 

Nikolaju oziroma Miklavžu je 

dobil ime, kurent pa simbolizira 

njegovo profesionalno življenje, 

povezano z raziskovanjem slo

venskega narodopisja.

Avtorja projekta Čar izročila sta 

Saša Krofi in Gorazd Tlaker.

Radijec, režiser in sce
narist

Kuret je postavil temelje za 
znanstveno uporabo filma v 
etnologiji. Napisal je scenarij 
za prva slovenska dokumentar
na filma, Laufarji v Cerknem 
iz leta 1956 in Štehvanje iz leta 
1959, ki si ju lahko na razsta
vi tudi ogledamo. Po njem se 
danes imenuje nagrada, ki jo 
podeljujejo na področju etnolo
škega filma. Za konec si lahko 
obiskovalci ogledajo doku
mentarec o življenju in delu dr. 
Kureta z naslovom Praznično 
leto Slovencev v režiji Slavka 
Hrena in produkciji Televizije 
Slovenija.

Kuretove igrače navdušijo s podrobnostmi.
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Živali
Kupim pitane krave in telice za zakol. 
Plačilo takoj + davek. Telefon 040 673 009. 
Trgovina z živimi živalmi, Marjan Polajžer, 
s. p., Vidoviča 2, Pristava pri Mestinju.

Prodam dve visoko breji telici (breji 8 in 7 
mesecev). Telefon 030 420 559 ali 040 468 
531.

Ugodno prodani mlade nesnice hisex, 
tik pred nesnostjo ali v začetku nesnosti, 
rjave, sive, črne, in peteline, opravljena vsa 
cepljenja, vsak dan od 8. do 17. ure. Jožica 
Soršak, Podlože 1, Ptujska Gora. Telefon 041 
694 124 in 02 79 30 581.

Prodam dve pašni telici simentalki, breji 6 
mesecev. Telefon 068 616 703, zvečer 
ali 03 58 26 634.

Prodam pašno telico, težko 600 kg, 
brejo 7,5 mesecev. Telefon 031 510 764.

Prodam prašiče, težke od 30 do 200 
kg, in izločene svinje. Domača hrana, 
možna dostava. Telefon 051 214 174.

Kupim jalove krave in telice. Plačilo 
takoj. Telefon 041 544 270.

Prašiče, težke od 30 do 120 kg, 
prodam. Možen prevoz. Telefon 041 
423 571.

Telico LS, brejo v 9. mesecu, težko 600 
kg, staro 27 mesecev, nepašno, prodam. 
Telefon 031 803 489.

Prašiče, težke od 90 do 150 kg, 
prodam. Možna dostava. Telefon 031 
538 966 ali 041 876 978.

Telico simentalko, staro 10 mesecev, 
vajeno na pašo, prodam ali menjam za 
kravo. Telefon 041 548 803.

V Slovenskih Konjicah prodam 
prašiče, težke cca 120 kg. Cena 1,50 
£/kg, možnost zakola. Telefon 041 656 
407.

Prašiče, težke od 30 do 200 kg, in 
rejene, odstavljene svinje, primerne za 
suhomesnate izdelke, prodani, kupcu 
opravim brezplačni prevoz. Telefon 041 
542 325 ali 02 793 66 61.

Šentjur - Bezovje (kmetijska šola), oddam 
parcele za vrtičkarje. Tel.: 041435785.

V Sp. Gaberniku, Podplat, na sončni legi 
prodam zazidljivo gradbeno parcelo, ko
munalno urejeno, z gradbenim dovoljenjem, 
v velikosti 1300 m2. Telefon 041 587 946.

Prodani ali oddam za daljši čas obnovljeno 
1,5-sobno stanovanje (49 m2), na Hofmanov! 
v Rogatcu. Telefon 041467 744.

Na Prelogah prodam manjšo sončno parcelo s 
300 trsi. V Mestinju prodam večje zemljišče 
7000 m2, delno zazidljivo, cena 15 €/m2. 
Možna menjava za stanovanje v Rog. Slatini. 
Telefon 040 979 643 in 040 619 800.

Stanovanje v Slovenski Bistrici, oddam v 
najem. Telefon 031443 201.

Stanovanje z lastnim vhodom v Slovenskih 
Konjicah oddani. Telefon 031 858 357.

V Rog. Slatini prodam ali oddam 3-sobno 
stanovanje. Telefon 051 316 608.

V okolici Šmarja pri Jelšah prodam kmeti
jsko zemljišče, okoli 4.000 m2. Cena 5.000 €. 
Telefon 051316611.

V središču Rogatca oddam dve 2-sobni in eno 
3-sobno stanovanje. Telefon 031251 502.

Zelo ugodno oddani stanovanje. Telefon 051 
852 228 (po 19. uri).

V središču Rog. Slatine oddam opremljen 
frizerski salon. Telefon 031 708 495.

Hiško v Aqualuni v Podčetrtku v sezoni in po 
sezoni, s kartami, ugodno oddam. Telefon 
041355 756.

Dvosobno stanovanje, velikosti 59 m2, na 
Slomškovi v Slovenskih Konjicah, prodam. 
Telefon 041 381 547 ali 03 575 58 97, v 
večernih urah.

Kravo simentalko, staro 6 let, 
prodamo. Telefon 041 483 126.

Nepremičnine
V središču Šmarja pri Jelšah oddam ali 
prodam poslovni prostor na frekvent- 
ni lokaciji. V stavbi je ZZZS, banka in 
restavracija. V neposredni bližini sta UE 
in občina. Telefon 041 539 549, Alek
sander Ogrizek.

V Šmarju pri Jelšah prodam luksu
zno stanovanje, 131,31 m2 (63,93 m2 
stanovanja, 51,50 m2 nadkritih teras, 
12,50 m2 parkirni prostor in 3,38 m2

Opremljeno garsonjero v Poljčanah, velikosti 
20 m2, prodam. Energetski razred BI. Cena 
14.000 €. Telefon 031 777 383.

3-5 ha zemlje za košnjo oziroma njivo v 
okolici Slov. Konjic vzamem v najem. Tele
fon 031 221 789, kličite po 18. uri.

V Zrečah v bližini Term oddam v najem op
remljeno garsonjero. Cena 180 €/mesec + 
stroški. Telefon 041 502 148.

Obnovljeno stanovanje v Zrečah, velikosti 
55 m2, oddani v najem. Telefon 031 736 360.

Novo opremljeno stanovanje v Ločah, ve
likosti 50 m2, oddam v najem. Telefon 040 
696867.

3-sobno opremljeno stanovanje, 72 m2, v 
Slovenskih Konjicah, oddam. Telefon 040 
895 979 (Edo).

Vozila, deli
Odlično ohranjeno vozilo Honda accord 2.0i

VTEC ŠPORT, 1. 2007, prodam. Prevoženih 
115.000 km, 1. lastnik, dodam še: 17 ALU - 
letne pnevmatike. Telefon 031 613 317.

Kupim osebno, dostavno ali tovorno vozilo 
od letnika 2000 naprej, lahko poškodovano, 
v okvari ali slabše ohranjeno. Telefon 070 
833 767.

Stroji, naprave
Sadilec krompirja in izkopalnik krompirja 
prodam. Cena po dogovoru. Telefon 040 339 
234.

Nakladalko 17 v brezhibnem stanju prodam. 
Telefon 03 5755 685 ali 051202 661.

Srednje veliko pan žago prodani. Telefon 031 
288 310 ali 031426 872.

Kupim traktor ali delovni stroj katerekoli 
znamke, lahko poškodovan, v okvari ali slabše 
ohranjen. Telefon 031 374 578.

Prodam samohodno BCS kosilnico, greben 
127 cm, komande na ročajih. Cena 970 £. 
Telefon 070 826339.

Kupim traktor (lahko Deutz, IMt, Ursus, 
Zetor, Universal, Sotre ali TV), priključke in 
enoosno kiper prikolico Tehnostroj. Telefon 
031 851485.

Delo
Iščem gospodinjsko pomočnico za nego 
starejše osebe. Telefon 031 550 144.

Pomoč na domu starejšim osebam, sem vest
na in zanesljiva. Telefon 031263 527.

Čiščenje in likanje, sem natančna. Kličite 
samo resni. Telefon 031 708 259.

Storitve
Inštrukcije angleščine za OŠ, SŠ in odrasle. 

Enya, d.o.o., Šentjur. Telefon 041933 981.

Razno
Brezplačno odpeljem kosovni odpad (aku
mulator, štedilnik, pralni stroj in staro železje). 
Telefon 070 312 325.

Prodam seno in otavo v kockah. Cena 1,20 C. 
Telefon 070826 339.

Prodam orehe, neluščene, in molzni stroj
Virovitica. Telefon 051608 461.

Bukova drva, cepana, prodam. Lahko 
razrežem in dostavim. Telefon 031 319 528, 
Žiče.

Žganje sadjevec prodam. Cena po dogovoru.

ZAHVALA

Smrt se zlila je v bledo obličje, 
pogled je zaplaval v neznani pokoj, 
ni več trpljenja ne bolečine, 
življenje je trudno končalo svoj boj. 
(S. Gregorčič)

ZAHVALA

Po poti večnosti je odšel naš dragi ata

FRANC TOVORNIK
(26. 11. 1933-30. 1.2016) 

z Loke pri Planini 19

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, 
prijateljem in znancem za izraženo sožalje, darovano 

cvetje, sveče in svete maše. Hvala za vse lepe trenutke, 
ki ste mu jih namenili. Zahvaljujemo se 1PP Celje, 

bolnišnici Topolšica in osebju doma starejših Šmarje 
pri Jelšah za oskrbo v zadnjih letih njegovega življenja. 
Prisrčna hvala gospodu župniku iz Šentvida pri Planini 

za lepo opravljen obred, pevskemu zboru Zarja in 
trobentaču za pesmi ter govorniku za besede slovesa, 

pogrebni službi Žalujka in hvala vsem, ki ste ga 
pospremili na njegovi zadnji poti.

Žalujoči: sin Niko in hči Helena z družinama ter drugo 
sorodstvo
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Odprto VSAK*DAN 6:00 - 22:00

Cesta Leona Dobrotinška 7, Šentjur

Telefon 040 633143. inotorko husquarna 661 prodam. Telefon

Luščene orehe prodam. Cena 8 £/kg. Telefon 
068 182 922.

041497460.

Silažne bale zelo ugodno prodam. Telefon

Seno v okroglih balah prodani. Telefon 040 
623 700.

Silažne bale prve in druge košnje prodam. 
Telefon 031302 861.

031 787815.

Regal 3,2 m, trosed, 2 fotelja in predsobo 
ter televizor prodani ali menjam za jagnje. 
Telefon 041850613.

Cepana bukova ter mešana drva prodani, 
cena bukovih je 50 €/m in mešanih 40 £/m. 
Prav tako prodani hlodovino. Telefon 040 
243 648.

Suhe bale in kocke sena ter nekaj silažnih bal 
prodam. Telefon 041 624 470.

Seno v kockah, v okolici Zreč, prodani. Tele
fon 041 897 934.

Luščene domače orehe prodam. Cena 8 
EUR/kg. Telefon 051213 501.

Mešano belo vino in modro frankinjo pro
dam. Telefon 041 395 494.

Raztegljivo mizo z. zaščito, dimenzije 90x150 
prodani za 100 €. Telefon 041 548 803.

Obnovljeno 80-litrsko žganjekuho, ptičjo 
kletko za večje ptice prodani. Telefon 031 
360 263.

5 ton lesnih peletov, 100 % smreka brez lubja, 
prodam. Telefon 031 332 600.

Lepo ohranjeno kotno sedežno garnituro,
vinsko rdeče baive, raztegljivo v ležišče, pro
dam. Cena 150 £. Telefon 070 891 153.

Štiri senene bale, ki niso povite, in cca 100 
suhih kock 1. in 2. košnje prodani. Telefon 
051 633 667.

Seno v kockah prodam. Možna dostava. Tele
fon 041 815 708.

Iščem zvezo
Moški, star 54 let, želi spoznati starejšo 
žensko za skupno življenje, h kateri bi se 
preselil. Kličite s področja 03. Telefon 068 
140 195.

Vroče valjane jeklene nosilce - traverzne 
PCI mere 2,2 m, 30 cm višine in 15 cm širine, 
prodani. Telefon 040 707 998.

3 m* hrastovih fosilov 50, 35 in 30 mm, ter

Fant, star 45 let, išče primerno mamico iz. 
okolice Rog. Slatine, ki bi se priselila k njemu 
v majhno hiško na podeželju. Telefon 070 
865960.

GORIČICA 14 C, 3230 ŠENTJUR 
www.maler.si, 
info@maler.si, 

robert.kugler! @gmail.com 
Tel.: 041 651 056

ROLETE-SENČILA 
POVALEJ IVAN s.p.
Izdelava, montaža in popravilo 
Rolete alu.in pvc; vsi modeli Ro
lo garažna vrata 55mm, 78mm 
Žaluzije notranje in zunanje Za
vese lamelne, panelne, resaste 
Roloji zatemnitveni in dekorativ
ni Komarniki fiksni, drsni, rolo, 
vrata Pliseji, Tende, PVC obloga 
Tuncovec 15, 3250 Rog. Slatina 
Tel: 03 819 1570, Fax: 03 819 
1571 GSM: 041 639 538, 031 
639 538 E-pošta: roletepovalej@ 
volja.net

DOSTAVA, RAZVOZ, 
UREJANJE...
Miran Pučnik s.p., Gabrovi j e 15, 
Zreče
- ugodna dostava peska, piv
skih tropin, žagovine, drvi (trdni 
odrezki) v kasonih
- dostavljamo lepo zemljo in 
strojno urejamo okolice gradbe
nih parcel
- izvajamo razne izkope ter do
stavljamo in polagamo betonske 
greznice raznih dimenzij 
Kontakt: 031 619 235

GOTOVINSKA 
POSOJILA NA 
POLOŽNICE
posojila za zaposlene in upoko
jence
izplačilo gotovine takoj 
tudi za osebe z nižjimi dohodki 
Info-kredit d.o.o., Mariborska ce
sta 86, 3000 Celje, telefon: 059 
22 66 00, 05188 66 00.

BUKOVI LESNI BRIKETI
premog - rjavi in črni, oglje za 
žar, koks, industrijska morska 
sol, www.simaterial.si, SIMA- 
TERIAL, d. o. o., Kidričeva 34, 
3000 Celje. Tel.: 040 806 975; 
041 513 800.

USTANAVLJANJE IN 
PRODAJA 
PODJETIJ-D. O.O.
Ažurno in zanesljivo vam usta
novimo d. o. o., ne potrebujete

ustanovnega kapitala, vse ure
dimo mi! Preverite in pokličite 
Intertik d. o. o., PE Celje, Kukov- 
čeva ul. 1, 3000 Celje.
Kontakt: 041 667 130, www. 
intertik.si.

VSE ZA PRENOVO 
VAŠEGA DOMA
ZAKLJUČNA DELA V 
GRADBENIŠTVU 
DOM PRENOVA, Milan Do- 
brotinšek s.p.
Ul. Blaža Kocena 6,3230 Šentjur 
Nudijo vam vse storitve za pre
nove vašega doma! 
Keramičarska, pleskarska dela, 
montažo knauf sistemov, preno
vo kopalnic, kuhinj idr.
Dodatne informacije:
040 161 417,
dobrotinsek.milan@gmail.com
http://dom-prenova.si/

NERJAVEČI
DIMNIKI-SANACIJA,
MONTAŽA
Modi, Branko Koreni s.p., Pon- 
grac 3, Griže
nerjaveči dimniki 
povrtavanje in sanacija dimnikov 
z vstavitvijo nerjavečih cevi 
montaža kovinskih izdelkov 
Kontakt: 041 736 160, 03 571 
80 80

DELO V TUJINI
Podjetniki, obrtniki.
Si želite preizkusiti na odprtem 
trgu dela EU kot podizvajalci? 
Ponujamo vam odlične pogoje 
dela, zanesljive partnerje in vso 
podporo pri urejanju dovoljenj 
za delo v tujini.
Več na: PELES d. o. o., Celjska 
c. 24, Rogatec, www.eurojob.si. 
Dodatne informacije: info@pe- 
les-delo.com, tel.: 03 620 24 67.

ODKUP VSEH VRST 
VOZIL
AVTOODPAD CENC, Robert 
Cene s.p.
Zbelovska gora 44, 3215 Loče
Odkup, prodaja rabljenih vozil in 
delov.
Kontakt: 051 33 58 27

M
VK

Ste obrtnik? Samostojni podjetnik? 
imate manjše podjetje?
Predstavite informacije o storitvah in izdelkih 
v rubriki MOJ MOJSTER!
Cena za predstavitev v dolžini 15 besed je 9 EUR 
(DDV ni vštet v ceno). Objava vsake nadaljnje besede 
stane 0,25 EUR. Zakup je možen za najmanj 10 objav. 
Pokličite: 03 428 1661
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Pravilna rešitev februarske križanke je BODI ČILI HOT. Srečna nagrajenka februarske številke je: 
Malčka Frece, Šentjur. Dopis za nagrado, ki jo poklanja Restavracija Sonce, Rogaška Slatina, vam bomo 
poslali po pošti. V novi nagradni križanki je pokrovitelj Frizerski salon Pri Minki, Šmarje pri Jelšah. 
Nagrajenec bo prejel bon v vrednosti 10 evrov. Izpolnite geslo, napišite ga na kupon in ga najkasneje do 18. 
marca 2016 pošljite na naslov: MediaStar založništvo, d.o.o., Drofenikova ulica 15,3230 Šentjur ali skeniran 
kupon pošljite po elektronski pošti na: urednistvo@sentjurskenovice.si.

i MAREC Nagradna križanka i
* Nagradno geslo:______________________________________ 1
1 Ime in priimek:_______________________________  '

Naslov:________________________________________________
^E-pošta: _______________________________________________j

Kuhamo z VAMI
Recept MARCA

Presna
bananina pita s 
čokolado
Sestavine:

Osnovna plast:
• 150 g mandljev
• 50 g ovsenih kosmičev
• 6 žlic agavinega sirupa
• 4 žlice stopljenega kokosovega olja
• rum (ali aroma)

Čokoladna plast:
• 50 g kakava v prahu
• 10 žlic stopljenega kokosovega olja
• 1 žlica agavinega sirupa

Bananin nadev:
• 100 g indijskih oreščkov
• 2 banani
• 3 žlice stopljenega kokosovega olja
• 1 žlica limoninega soka

Priprava:
1. korak:
Mandlje in ovsene kosmiče zmeljemo v 

moko, dodamo agavin sirup, kokosovo olje in 
mm ter dobro premešamo. Maso razporedimo 
v model za pite ali pekač za torte premera 20 
cm in oblikujemo približno 3 cm visok rob. 
Postavimo v hladilnik in se lotimo priprave 
čokoladne plasti.

2. korak:
Čokoladno plast pripravimo tako, da 

stopljenemu kokosovemu olju z metlico 
vmešamo kakav v prahu in žlico agavinega 
sirupa, da dobimo gladko zmes, ki jo 
enakomerno prelijemo po osnovi. Postavimo 
v hladilnik, da se čokolada strdi.

3. korak:
Za bananin nadev v mešalniku najprej 

zmeljemo indijske oreščke v moko, dodamo 
kokosovo olje, limonin sok in na koščke 
narezani banani. Dobro premešamo in 
razporedimo preko čokoladne plasti.

Presno bananino pito le še postavimo v hladilnik 
za dobro uro, da se strdi, in okusna ter zdrava 
pita je nared za sladkanje.
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MESEČNI HOROSKOP

OVEN (21.3.-21.4.)
Bliža se konec napornega tedna, toda 
še vedno ste pod stresom, nemirni in 
neučakani. Ugotovili boste, da vam je 
nekaj opravkov odvzelo preveč časa. 
Varujte zdravje, poskrbite zase.

BIK (22.4.-20.5.)
Nenavadno hitro boste opravili nekaj, 
kar vas ponavadi ne navdušuje. Ne 
izdajte svojih skrivnosti, čeprav vas 
sprašuje oseba, kiji zaupate. Počakajte, 
dokler ne boste mirnejši.

DVOJČKA (21.5.-21.6.)
Pričakujete novico ali sporočilo, saj vse 
skupaj zamuja in vas še bolj obreme
njuje. Ni vam pisano na kožo, da bi bili 
odvisni od kogarkoli, zato nadaljujte po 
svoji vesti in občutku.

RAK (22.6.-22.7.)
Lahko združite dve dejavnosti; na dobri 
poti ste, dovolj iznajdljivi in podjetni. 
Tudi v ljubezni se lahko prepustite pr
vemu občutku, saj se bosta z nekom 
razumela kot že dolgo ne.

LEV (23.7.-23.8.)
Bodite pozornejši na napovedane de
lovne spremembe. Nekdo, ki ga do zdaj 
morda niste dovolj upoštevali, bo tokrat 
prišel z zanimivim predlogom. Morda 
bi se morali vsaj začasno prilagoditi.

DEVICA (24.8.-23.9.)
Spočiti se boste veliko lažje spoprije
li z vsemi obveznostmi. Vsekakor je 
pred vami kar nekaj zanimivih in spod
budnih možnosti. Teden končujete z 
dobro novico na ljubezenskem obzorju.

TEHTNICA (24.9.-23.10.)
Pri določenih osebah je nekaj mote
čega, toda tega si ne morete ali nočete 
razložiti. Vrsti se nekaj nesporazumov, 
povsem po nepotrebnem, saj bi se spo
rom najraje izognili.

ŠKORPIJON (24.10,22.11.)
Nekaj boste sprejeli brez prevelikega 
razmišljanja in izkazalo se bo, da ste 
imeli prav. Ne morete se osredotočiti 
na vse podrobnosti tako, kot ste vajeni, 
vendar pa se bo vseeno dobro izteklo.

STRELEC (23.11,21.12.)
Komaj čakate, da se bo ta težek teden 
končal, saj so številni okoli vas prepo
časni, vi pa bi radi čim prej izvedeli, 
kako bodo potekale določene zadeve, 
predvsem v karieri.

KOZOROG (22.12.-20.1.)
Ne morete se zbrati, ker stvari ne po
tekajo tako, kot si želite. Imeli boste 
nekaj več opravkov z osebo, ki vas lah
ko zmede s svojimi vprašanji. Tudi v 
službi se boste odzvali precej ostro.

VODNAR (21.1,19.2.)
Ni nujno, da se držite enih in istih pravil 
ter ustaljenih shem. Tokrat lahko tudi 
improvizirate in se organizirate tako, 
da boste nekoliko drugače dosegli isti 
pomemben cilj.

RIBI (20.2,20.3.)
Naenkrat boste ugotovili, da so vam 
pripravljeni prisluhniti tudi okoli zadev, 
kjer do zdaj morda ni bilo dovolj poslu
ha. To bo dneve obarvalo z novimi in 
posebnimi, bolj optimističnimi odtenki.

Letos vse poteka hitro. Pomlad že hiti na 

plan. Pohitele so tudi že čebele. Nekateri 

se šalijo, da so letos čebele tako hitre kot 

razpis za direktorja znanega šentjurskega 

javnega zavoda.

4

Na naša napeta ušesa je naletel para

doks. Organizatorji prireditev tarnajo, 

da ni ljudi na brezplačne kulturne 

dogodke. Potencialni obiskovalci prire

ditev pa se ob branju novic pritožujejo, 

zakaj niso bili obveščeni, da te priredi

tve sploh bodo.

Valentinovo je za nami. Sedaj čakamo 

na posezonsko znižanje čokoladnih iz

delkov.

k

Da nismo v najbolj ekonomsko cve

točih časih ni nujno slaba stvar. To je 

lahko tudi naša obramba pred tatovi. 

Pomislite, samo v enem od treh febru

arskih roparskih pohodih so tatovi 

imeli dejansko kaj za ukrast.

Otroci v šoli že uporabljajo Skype. Sedaj 

smo že tako naprej, da smo že nazaj. V 

šolo se spet vračajo tablice.
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Glas šentjurskih ulic. V upanju na božjo pomoč.
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VICI NAŠIH BRALCEV

Optimizem
Upokojenci so igrali golf, a so se vsi 
pritoževali.
»Igrišče je predolgo!«je rekel prvi. 
»Jame so preveč globoke!«je rekel 
drugi.
»Vzpetine so previsoke! « se je 
oglasil tretji.
Nato pa se je oglasil še najstarejši, 
osemdesetletni Tine: »Če pogleda
mo vso zadevo še z druge plati, je 
dobro vsaj to, da smo pri naših letih 
še vedno na gornji strani trave!« 

Rajko s Planine pri Sevnici

©
Smola pa taka
To jutro sem sedel na klopci poleg 
brezdomca in ga vprašal, kako je 
tako končal. Odgovoril mi je: »Še 
prejšnji teden sem imel vse. Kuhar
ja, ki mi je kuhal, mojo sobo so čis
tili, oblačila prali in likali, imel sem 
streho nad sabo, TV, internet, lahko 
sem šel v telovadnico, knjižnico, 
lahko sem se šolal.«
Vprašal sem ga, kaj se mu je zgodi
lo. Droge, alkohol, ločitev?
»Nič od tega. Odpustili so me iz 
zapora.«

Marina z Dobja

Denar in žena
Žena: »A si povedal direktorju, da 
s tvojo plačo ne moreta dva preži
veti?«
Mož: »Sem!«
Žena: »In kaj je rekel?«
Mož: »Naj se ločim!«

Miha iz Dramelj

©

Romantika
Kaj je rekla sponka za papir ma
gnetu med romantično večerjo na 
Valentinovo?
»Joj, kako zelo me privlačiš!«

Neža iz Šentjurja

®
Črni humor
Gostilniški pogovor dveh kolegov. 
»Ej, a si slišal, da je neka pomemb
na angleška finančna revija sloven
skega ministra za finance Dušana 
Mramorja izbrala za najboljšega 
evropskega finančnega ministra 
leta 2015?«
»Hahahaha.«
»Kaj se pa režiš!?«
»Hahaha.«
»Resno, a ni to pohvalno? Kaj je tu 
smešnega?«

M*A*wr

DNEVI
^PRIANSKEGA 

r BRANCINA
Več informacij in rezervacije: 

03 746 66 40 

E: gostilna@ahac.si

Gostilna pri Ahacu d.o.o. 
Stopče 31, 3231 Grobelno

»Vesel sem, da Angleži še niso izgu
bili svojega smisla za črni humor!«

Miran iz Šentjurja

e
Nizka
Politik je rekel arhitektu:
»Če ne bi bil politik, bi tudi jaz gra
dil hiše.«
Arhitekt mu je odgovoril: »Če vi ne 
bi bili politik, bi jih jaz tudi.«

Mirjam iz Grobelnega

©

bo vidi, napiše „januar“.
Tretji plonka od drugega in si 
misli: »Bom malo drugače na
pisal, da ne bodo vedeli, da sem 
plonkal.« Pa napiše "februar". In 
tako do trinajstega, ki je napisal 
"december".
Za štirinajstega zmanjka mese
cev in napiše: SREČNO NOVO 
LETO!

Bojan iz Šentjurja

©
Pomemben dan
Sinko si ogleduje poročno sliko in 
vpraša:
»Oče, je bil ta dan zelo pomem
ben?«
Oče pogleda, zavzdihne in reče: 
»Zelo važen, sinko moj. To je bil 
edini dan, ko je mama rekla da.«

Marko iz Ponikve

©
Kaj?!
14 policistov piše test z enim vpra
šanjem: Kateri je najhitrejši avto 
na svetu?
Prvi napiše "jaguar".
Drugi plonka od prvega, a ker sla

Profesor
Zaradi velikega števila študentov v 

dvorani si je profesor omislil minia
turni mikrofon in pred predavanjem 
vprašal:
»Ali me študentje v zadnji vrsti sli
šite?«
»Ja,« se je oglasil nekdo, »vendar 
nas ne moti preveč!«

Jan z Dobja

Nas lahko nasmejete?
Pošljite svoje vice na 

urednistvoiffisentjurskenovice.si. 
Z veseljem jih bomo objavili.

rrv Naslednja številka Šentjurskih novic izide v torek, 5. aprila 2016.
LlL2A-{}32j Šentjurske novice izhajajo vsak prvi torek v mesecu.

E-pošta uredništva: urednistvo@sentjurskenovice.si. Telefon uredništva: 03 
757 45 10.
Sedež izdajatelja: MediaStar, d. o. o., Drofenikova ulica 15,3230 Šentjur. 
Uredništvo: Nina Krobat, Tomaž Pritekelj, Metka Pirc, Bojana Jevšenak, 
Bogdan Kali ten, Ljudmila Conradi, Valerija Motaln, Nejc Mihelak. 
Lektoriranje: Alja Ferme.
Oblikovanje: Matjaž Šrekl, Uroš Štruc.
Natisnili smo 1500 izvodov. Šentjurske novice tiska Grafika Gracer, d. o. o., 
Celje.
Letna naročnina znaša 24 EUR. Naročniško razmerje lahko prekinete le ob 
koncu obračunskega obdobja, odpoved mora biti sporočena pisno. Časopis 
sodi med proizvode, za katere se obračunava 9,5-odstolni davek na dodano 
vrednost (vračunan v ceni). Številka transakcijskega računa pri Banki Celje je 
0600 0037 3219 342. Časopisje vpisan v razvid medijev, ki ga vodi Ministr
stvo za kulturo RS, pod zaporedno številko 1049. Stališča avtorjev niso nujno 
stališča uredništva.
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DOBRODELNI VITEZI POLEPŠALI DAN

sfcsiRft

S pomočjo dobrih ' Tj 
ljudi so Šentjurski ■■•fl 

vitezi zbrali kar /J 
nekaj potrebščin, ki 
bodo družini prišle 

zelo prav.

Vedno več šentjurskih 
družin nima kaj dati v lonec
Družina Vrečar - 
Arzenak. Majhna 
hiška, ki počiva glo
boko v Jarmovcu, je 
njihov dom. Čeprav 
mlada in polna za
gona za delo, starša 
dveh otrok kar ne 
moreta najti služ
be. Pripravljena sta 
poprijeti za vsako 
delo, kje in zakaj se 
je zalomilo, ne ves
ta.
» Piše: Metka Pirc

Tisti dan sta na široko odpr
la vrata skromnega doma delu 
ekipe Šentjurskih vitezov, ki so 
v družbi Albine Karmuzel obi
skali družino. Navijači šentjurske 
košarke, združeni v Šentjurske 
viteze, so se odločili, da skušajo 
pomagati po svojih močeh in s 
pomočjo dobrih donatorjev. Kar 
nekaj nujnih potrebščin so tisti 
dan znosili v hiško. Kaj vse dru
žini pomenijo potrebščine, ki so 
na vsak dan na mizi mnogih Šen- 
tjurčanov, pa so se začeli zavedi 
šele kasneje.

Oči, polne upanja
Zunaj je deževalo, a prijetno 

toplo je bilo v kuhinji pri Meri 
in Damjanu. Bila je ravno dovolj 
velika, da je sprejela ekipo Šen
tjurskih vitezov, ki so vsi počasi 
s solzami v očeh spoznavali skro
mno življenje družine. Navdušila 
sta jih sedemletna Zarja in petle
tni Maks, ki sta bila še posebej 
hvaležna za 'poznega božička', 
kot je dejala Nataša Zupanc iz 
Šentjurskih vitezov, ko jima je v 
roke dala vrečo dobrot.

Da bi le nekako prišla do 
službe

Šele pred kratkim so uspeli 
družini urediti pitno vodo, da 
nimajo težav s črevesnimi bo
leznimi. Predsednica šentjurske 
Zveze prijateljev mladine Albi
na Karmuzel pa se kar ni mogla

načuditi, kaj vse sta mlada Šen- ljudje,« pove Meri.
tjurčana uspela narediti z lastni
mi rokami in nekaj dobrodelne 
pomoči. Ustvarila sta skromen 
dom, poln topline.

Da bi le še do službe nekako 
prišla, si želita. »Delala bi vse, 
nisem izbirčna, edino v gostin
stvu ne bi več bila, saj raje gle
dajo mlajše,« nam razlaga Meri. 
Damjan je pred časom padel z 
balkona in si poškodoval hrbteni
co, zato je najti delo zanj še toliko 
težje. On je vrtnar, ona vrtnarski 
tehnik, manjka ji le še matura. 
»Nenehno iščeva službo, ne vem, 
zakaj je ne dobiva,« razlaga Meri.

Vitezi prinesli srečo in 
zadovoljstvo

Prihod Šentjurskih vitezov je 
tisti dan v njihov dom prinesel 
srečo in zadovoljstvo. »Največ
je je zadovoljstvo tudi zato, ker 
tako dobim občutek, da so ljud
je sočutni, da znajo pomagati in 
predvsem, da še obstajajo takšni

Da bi dobrodelnost in občutek 
za sočloveka morala biti v vseh 
nas, s solzami v očeh razlaga 
predsednik društva Šentjurkih 
vitezov Ivan Zupanc - Ičo. Poz
namo ga po glasnem navijanju 
v dvorani, s katerim skupaj z 
ostalimi spodbuja šentjurske ko
šarkarje. A tokrat ga spoznamo 
v povsem drugačni luči. Poln je 
sočutja in upanja, da bi se vendar 
kaj spremenilo na bolje.

»Moramo stopiti sku
paj«

»Vsi bi si morali pomagati, da 
bi lažje prebrodili to življenje. Je 
pa sramota, da je prišlo do tega, 
da zapiramo podjetja in delovnih 
mest ni, tega bi se morali zaveda
ti vodilni v Sloveniji. Enostavno 
moramo stopiti skupaj,« pravi 
Zupanc. Le če bomo pomagali 
drug dmgemu, se bo mogoče na 
koncu vendarle kaj obrnilo.

S tem se strinja tudi Karmuz-

lova. Žal njene informacije s te
rena niso spodbudne, družin v 
stiski v Šentjurju je vedno več. 
In nič ne pomaga, če si Šen- 
tjurčani skušajo zatiskati oči v 
prepričanju, da njena ugotovitev 
morebiti ne drži. Če bi bil vsak 
Šentjurčan pripravljen vsaj malo 
prisluhniti ljudem v stiski, bi bilo 
življenje lepše. »Malo je ego
izma in nezaupanja v različne 
organizacije, a vendar lahko z 
nekaj evri ogromno naredimo in 
pomagamo. Iz leta v leto je več 
stisk in kot ugotavljamo zadnjih 
10 let, vedno več ljudi, ki so pot
rebni pomoči,« pove.

Ko so se Šentjurski vitezi obr
nili nanjo, da jim je pomagala 
poiskati družino, ki zares potre
buje pomoč, seje odločila, da se 
odpeljejo v Jarmovec. »To dru
žino spremljamo vrsto let, vem, 
kako so začeli z dna in kako zelo 
sta pridna in delavna, čeprav ne 
najdeta službe,« še doda.

Skromen dom, poln topline, sta ustvarila Meri in Damjan. Nataša Zupanc in sedemletna Zarja: »Daj mi petko!«
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V Celju ni
oseba

;Uo tudi v Slovenskih

Dosegi radijskih postaj s sedežem na Celjskem:
Radio Rogla - tedensko 56 tisoč, dnevno 20 tisoč, Radio Celje - tedensko 40 tisoč, dnevno 18 tisoč, Štajerski val - tedensko 38 tisoč, dnevno 15 tisoč, Radio Antena - vseslovenski doseg,

za Antena Štajerska ni podatka - tedensko 147 tisoč, dnevno 39 tisoč).
I

Vir podatkov: Radiometrija, januar 2016, moški in Ženske, 10 do 75 let, vsa Slovenija, število enot 6614


